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1. Uitnodiging 
 
 

Aan alle ereleden, leden van verdienste, leden, ouders en verzorgers. 

 

Namens het bestuur van Atletiekvereniging De Gemzen wil ik u van harte uitnodigen voor het bijwonen 
van de Najaarsledenvergadering 2014. Deze wordt gehouden op woensdag 19 november 2014 in ons 
clubhuis. In het voorprogramma, dat om 19.00 uur begint, worden de prestatiebekers uitgereikt. Om 
20.00 uur begint de vergadering. De agenda voor deze avond vindt u op de volgende bladzijde. 

 

Het jaarverslag 2013/2014, waarin de verslagen van alle commissies zijn opgenomen als ook het verslag 
van de najaarsledenvergadering 2013 treft u hierbij aan. 

 

Van dit jaarverslag wordt een beperkt aantal afgedrukt op papier. Wanneer u graag een papieren 
exemplaar wilt ontvangen, neemt u dan even contact op met mij (0578-695189). 

 

Uw aanwezigheid op de ledenvergadering wordt bijzonder op prijs gesteld. 

 

 

Namens het bestuur van Atletiekvereniging De Gemzen, 

 

Berthram Mak 

voorzitter 
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2.  Agenda najaarsledenvergadering op 19 november 2014 
 
�

Voorprogramma, aanvang 19.00 uur 
·  Opening van het voorprogramma door voorzitter Berthram Mak 
·  Uitreiking van: - prestatiebekers 2014 

- uitreiking Pierre de Coubertinbeker    

Pauze    
 

Najaarsledenvergadering, aanvang 20.00 uur 
1.   Opening najaarsledenvergadering door voorzitter Berthram Mak 
2. Vaststellen notulen najaarsledenvergadering d.d. 20 november 2013 
3. Ingekomen stukken en mededelingen 

(vooraf en tijdens de pauze ter inzage bij de secretaris) 
4. Jaarverslagen  
5. Bestuursverkiezingen  
6. Financieel verslag 2013 / 2014 van de penningmeester   
7. Verslag kascontrole commissie 
8. Verkiezing kascontrole commissie 
9. Vaststellen begroting 2014/2015 
10. Toekomst van AV De Gemzen 
11. Rondvraag 
12. Sluiting 

  

Toelichting 
Bij 2: 

·  De notulen van de najaarsledenvergadering van 20 november 2013 zijn gepubliceerd in nummer 
412 van De Gems en staan op de website. 

Bij 4: 
·  Het jaarverslag zal uiterlijk begin november op onze website gepubliceerd worden. 
·  Leden die een gedrukt exemplaar willen hebben kunnen contact opnemen met de voorzitter. 

Bij 5:  
·  Het bestuur heeft dringend behoefte aan aanvulling. Kandidaten kunnen zich aanmelden bij één 

van de bestuursleden   
·  Cees Buijs en Martin Bastiani hebben zich kandidaat gesteld als bestuurslid. 
·  Elk lid van 16 jaar en ouder kan tot aanvang van de vergadering kandidaten indienen voor de 

vacature van algemeen bestuurslid.   
Bij 6: 

·  De leden kunnen met vragen over het financieel jaarverslag contact opnemen met de 
penningmeester. 

·  Leden die inzage willen in de financiële bescheiden kunnen dit inzien bij de penningmeester na 
telefonische afspraak. 

Bij 9:  
·  De leden kunnen met vragen vooraf over de begroting contact opnemen met de penningmeester. 

Bij 10: 
·  Een ieder wordt uitgenodigd vooraf haar/zijn gedachten over dit onderwerp te laten gaan. Vooraf 

op papier toesturen is zeker ook welkom en kan een levendige discussie bevorderen.  
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3.  Verslag van de NajaarsLedenVergadering van AV “De Gemzen”, 
     20 november 2013 

Er zijn 31 leden aanwezig, waaronder het voltallige bestuur, bestaande uit Berthram Mak,  Ronald 
Nijland, Aleid Bosch, Peter de Rooij en Bea Bessels (verslag, zie onder 5). 

1. Opening 
Voorzitter Berthram Mak opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom met dank aan Aleid 
en Bea voor de voorbereiding en uitreiking van de prestatiebekers. 

De Pierre de Coubertinbeker is vlak voor zijn overlijden uitgereikt aan Henk van 
den Esschert. Er wordt stil gestaan bij zijn overlijden en wat Henk voor de 
Gemzen heeft betekend op sportief gebied (hij was een fanatiek hardloper) en 
zijn enorme inzet als vrijwilliger naast het runnen van een eigen bakkerij. 
Henk…..een gems in hart het nieren. 
 
Speerpunten voor deze vergadering zijn: 
* baanatletiek 
* vrijwilligers (terugblik, afzeggen ‘Halve van Hattem’ i.v.m. te weinig 
vrijwilligers) 
* privatisering: de gemeente Heerde stoot verantwoordelijkheden af, o.a. door  
   bezuinigingen (korten jeugdsubsidie).  
   De komende jaren gaan er meer zorgen ontstaan, zoals het groot onderhoud van de  
   baan (€ 167.000,00). 
   Op 26 november komt tijdens een commissievergadering van de gemeente Heerde een  
   voorstel voor de afbouwperiode subsidies aan de orde (vervangingsinvesteringen  
   regulier onderhoud, reparaties). 
 

2. Vaststellen notulen najaarsledenvergadering d.d. 21 november 2012 
Er zijn geen aanmerkingen over of vragen naar aanleiding van het verslag, waarop dit wordt vastgesteld 
met dank aan de notulist. 
 

3. Ingekomen stukken en mededelingen 
Ingekomen stuk: 
* brief Harry Post (9/11) m.b.t. het instellen van een 2-tal werk-/projectgroepen. 
Diverse commissies en het bestuur kampen met vacatures en daarnaast de berichtgeving van een 
terugtrekkende gemeente/overheid en het niet budgetteren van de gemeente voor vervanging van de 
toplaag van de baan; een belangrijk seizoen voor de Gemzen. 
Het voorstel van Harry is om 2 werkgroepen in te stellen; 1 met de opdracht om te onderzoeken welke 
mogelijkheden we hebben als vereniging om de participatiegraad te verhogen en het bestuur te adviseren 
per onderdeel op voordelen en nadelen en 1 met de opdracht om de privatiseringsgevolgen in kaart te 
brengen (welke mogelijkheden hebben we als vereniging om hierop te anticiperen en welke stappen 
moeten we hierbij maken en daarbij onderzoeken op welke manier wij het best actie kunnen 
ondernemen om de vervanging van de toplaag van onze baan veilig te stellen). 
 
Meldingen van afwezigheid zijn ontvangen van Rob van Vliet, Jop van Bruchem, Jan de Bekker, Feike 
Koops, Heidi Doornwaard, Gerda Raveling, Ad Luykx, Bernard Hofmeijer, Martijn Schakelaar. 
 
Robert Halfwerk heeft aangegeven meer bedenktijd nodig te hebben voor het eventueel aanvaarden van 
een bestuursfunctie. 
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4. Jaarverslagen 
Dit jaar hebben Berthram Mak en Ronald Nijland de eindredactie van het jaarverslag gevoerd. Wim 
Potjes heeft gezorgd voor het invoegen van de foto’s. Dank aan ieders inbreng, op welke manier dan 
ook. Uit de diverse verslagen blijkt dat het weer een actief en bewogen jaar is geweest. Er zijn geen 
opmerkingen. 
 

5. Bestuursverkiezingen 
Zoals aangekondigd is Aleid Bosch aftredend en 
niet herkiesbaar.  
Hij krijgt een boeket bloemen en wijn overhandigd 
als blijk van waardering. 
 
Peter de Rooy heeft zich bereid verklaard de 
functie van penningmeester in te vullen. 
Aangezien er geen tegenkandidaten zijn ingediend 
wordt Peter gekozen tot penningmeester. 
 
 
 

6. Financieel verslag 2012/2013 van penningmeester Peter de Rooy 
Berthram geeft voor dit onderdeel het woord aan de penningmeester, die aan de hand van de 
rondgedeelde informatie de getallen verder toelicht. 
 
Vragen/opmerkingen m.b.t. de VBTB: 
Vriezo Wagena vraagt naar de bijdrage van de Rabobank als grootste sponsor van de VBTB. Dit is        
€ 3.500,00. 
Wim Potjes: onder passiva staat een nog te ontvangen factuur van Mylaps van € 2.000,00. Aangezien          
hiervan geen gebruik is gemaakt, komt deze factuur niet.  
Berthram concludeert dat het positieve bedrag dus hoger uitvalt. 
 
Vriezo merkt op dat bij de lastenafschrijving een waardedaling te zien in. Waar zit dat verschil? De 
cijfers kloppen niet. Dit wordt uitgezocht en de vraag wordt later beantwoord. 
 
Vriezo vraagt of er niet gespaard moet worden.  
Berthram merkt op dat dit deels in de contributieverhoging wordt meegenomen. 
Wordt er gedacht aan privatisering? 
Berthram licht ingrijpende (financiële) consequenties van de gemeente toe. 
Jan Draaijer merkt op dat de politieke partijen mogelijk benaderd moeten gaan worden. 
Dini Post: misschien is het mogelijk om te gaan samenwerken met andere verenigingen die met dezelfde 
problematiek te maken krijgen. 
 

7. Verslag kascontrole commissie 
Jan Draaijer leest, ook namens medekascommissielid Martijn Schakelaar, het verslag voor. De 
commissie heeft de financiële administratie en de onderliggende stukken op 17 november gecontroleerd. 
De commissie heeft vastgesteld dat de financiële administratie overzichtelijk, inzichtelijk en gedegen is. 
Het is duidelijk dat de ervaren Feike Koops zijn taken accuraat en zorgvuldig vervult. 
Peter de Rooy heeft zich goed verdiept in zijn nieuwe functie als penningmeester en zal zich daarin naar 
verwachting verder bekwamen. De vergadering wordt voorgesteld de penningmeester decharge te 
verlenen. De leden stemmen in met applaus. 
 

8. Verkiezing kascontrole commissie 
Jan Draaijer is aftredend. Reint Scholten is bereid hem op volgen. Waarvoor dank. 
Jur Teeuwen wordt genoteerd als vervanger. 
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9. Vaststellen contributie 2013/2014 

De toelichting voor een contributieverhoging is reeds in het clubblad toegelicht. 
De vergadering gaat akkoord met de voorgestelde verhoging van de contributie met 6%. 
 

10. Vaststelling begroting 2013/2014 
Deze wordt toegelicht door Peter de Rooy.  
Dini Post: voor de diverse activiteiten stond vorig jaar € 750,00 gereserveerd. Nu is dit  
€ 100,00 lager. Ze ziet graag het bedrag van vorig jaar gehandhaafd. 
 
Reint Scholten wil het volgende meegeven als overweging: er zitten risico’s in de begroting. Hij 
adviseert de te verwachten opbrengsten uit acties naar beneden te brengen. 
 
Gerard Meiberg stelt voor de contributie nog iets verder te verhogen. Mensen vinden voor acties is 
moeilijk. 
 
Berthram stelt voor de verwachte opbrengst uit acties bij te stellen van € 10.000,00 naar € 7.000,00 en 
de contributie verder te verhogen naar 10%. Tevens de bijdragen voor de diverse activiteiten te verhogen 
naar € 900,00. 
 
Daniël van den Esschert vraagt naar de trainerskosten, arbeidsvoorwaarden/afspraken m.b.t. binding aan 
de vereniging. 
 
Jan Draaijer: het zou mooi zijn wanneer een aantal personen blijft na een clinic gevolgd te hebben bij 
Wim/Ronald. Deze personen bijvoorbeeld een contributie van 50% aan te bieden. Volgens Wim Potjes 
helpt dit niet. 
 
Vriezo: worden alle leden geïnformeerd over de nieuwe begroting via het clubblad? 
 
Berthram: de 10%-verhoging wordt opgenomen in het clubblad. De rest zal op andere wijze 
gecommuniceerd worden. 
 

11. Rondvraag 
Jan Draaijer is content met het opzetten van een werkgroep m.b.t. de baan. 
 
Jur Teeuwen spreekt een woord van dank uit aan Feike Koops. Dit wordt beaamd door Berthram en 
gevolgd door applaus. 
Het zou mooi zijn wanneer ook de prestatielopers in het voorprogramma genoemd worden. Men moet 
wel verplicht worden de uitslagen direct door te geven. 
Flip Nijhof merkt op dat de tussenstand door het jaar heen nu een vertekend beeld geeft. 
Wim Potjes stelt voor om 1 x per maand via de trainers de uitslagen zien te verzamelen. 
 
Daniël bedankt iedereen voor de medewerking na het overlijden van zijn vader. 

 
12. Sluiting 

De voorzitter bedankt de aanwezigen en de andere niet aanwezige leden die als vrijwilliger in het 
afgelopen jaar weer een essentiële steun waren voor het goed functioneren van de vereniging en sluit de 
vergadering. 
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Winnaars van de prestatiebekers en de lange afstandsbekers 2012-2013 
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De trotse winnaars van de prestatie- en lange afstandsbekers van het seizoen 2012-2013 
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4.  Bestuursverslag 2013-2014  
        Berthram Mak 
 
Op de Najaars Leden Vergadering van 2013 nam Aleid Bosch afscheid als algemeen bestuurslid en 
voorzitter van de WOC. Na heroverweging heeft Robert Halfwerk besloten niet beschikbaar te zijn als 
bestuurslid en heeft zich daarom ook niet verkiesbaar gesteld op de NLV. Daarmee is het aantal 
bestuursleden, wat toch al te weinig was om slagvaardig en strijdbaar te kunnen zijn, tot een 
onverantwoord laag aantal gedaald: welgeteld 4. Voor de zomer van dit jaar heeft Cees Buijs, aanjager 
van de Loopgroep Hattem, aangegeven wel eens te willen ervaren wat een rol binnen het bestuur 
betekent en schuift vanaf dat moment aan bij de maandelijkse bestuursvergaderingen. Na de zomer heeft 
Martin Bastiani zich na enkele oriënterende gesprekken beschikbaar gesteld als kandidaat en ook hij 
draait vanaf dat moment actief mee in de bestuursvergaderingen. Er is een doorbraak! En dat is fijn om 
te ervaren. Als beide kandidaten definitief ja zeggen en als ze verkozen worden op de komende NLV 
willen we er graag nog één bestuurslid bij. De voorzitter is nog in gesprek met enkelen. 

Externe contacten 

Gemeente Heerde  
Wij hebben nog steeds een langjarige huurovereenkomst met de gemeente Heerde voor het gebruik van 
de atletiekbaan. De bij velen bekende erfpachtovereenkomst tussen de eigenaar van Sportpark 
Molenbeek en de gemeente Heerde geeft ons nog regelmatig zorgen. De aangekondigde privatisering en 
terugtrekking van de gemeente Heerde uit onderhoudstaken- en verantwoordelijkheden van buitenvelden 
en dus ook onze kunststofbaan baart ons veel zorgen. Bovengenoemde drie factoren vragen veel tijd en 
aandacht.  

Net als vorig jaar is ook dit jaar op verschillende momenten gewerkt aan verschillende scenario’s ten 
aanzien van onderhoud veld en vervangingsinvesteringen om te komen tot een draagbare oplossing voor 
alle partijen. De verkiezingen, het vertrek van wethouder Westerkamp als portefeuillehouder en de 
benoeming van een nieuwe wethouder hebben geleid tot forse stagnatie in de voortgang die vorig jaar 
zeker geboekt was. Wij zullen zelf als bestuur het contact met de nieuwe wethouder, Dhr. Van Dijk, 
blijven zoeken om onze belangen te verdedigen. We blijven gefocusseerd op het onderhouden en waar 
mogelijk intensiveren van onze diverse contacten binnen de gemeente op verschillende niveaus.  

Met de nieuwe verantwoordelijke functionaris voor onderhoud en 
instandhouding buitenvelden, Gertjan Dieters, wordt meerdere malen 
overleg gevoerd over de conditie van de baan. Hij toont zich 
betrokken, ziet de noodzaak tot het in goede conditie houden van de 
kunststofbaan en zet zich daar zeer voor in. In deze zomer worden 
proefboringen uitgevoerd door een onafhankelijk onderzoekbureau 
om te onderzoeken wat de bron is van de verschillende soorten 
scheurvorming. Op praktisch gebeid bereiden we ons al langzaam 
voor op mogelijke vervanging van de toplaag.  

De gemeente Heerde heeft ook afgelopen jaar oktober weer gezorgd 
voor reiniging van de baan met hoge waterdruk. 

Het geluidsthema heeft dit jaar een vervolg gekregen in de vorm van nadere veldmetingen. De 
verenigingen moeten nog ingelicht worden over de meetresultaten en de conclusies.  
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Traditiegetrouw is op 5 mei weer het 
bevrijdingsvuur opgehaald in Wageningen 
en met de lange afstand lopers overgebracht 
naar Heerde. Ze werden verwelkomd door 
onze Burgemeester Inez Pijnenburg.  

Combinatiefunctionaris  
Dennis Jolink heeft vanuit zijn functie als 
combinatiefunctionaris van de gemeente 
Heerde, promotieactiviteiten georganiseerd 
ten behoeve van de sportverenigingen in de 
gemeente. Zo organiseerde hij in 
samenwerking met Ilona Hofmeijer en 
Daniël van den Esschert, trainers van de 
Gemzen, een clinic voor de basisschooljeugd. Daar kon de jeugd kennismaken met de atletieksport en 
haar specifieke onderdelen. 
Daarnaast heeft hij tijdens lesprogramma’s op de basisscholen voor onze vereniging promotie 
activiteiten ontplooid met als doel de jeugd warm te krijgen voor de atletieksport. 
 
Felua 
In november van het afgelopen jaar zijn, na lange onderhandelingen, nieuwe afspraken gemaakt ten 
aanzien van het onderhoud op en om de sportvelden, zo ook voor ons kwadrant. Meerdere partijen 
hebben kunnen inschrijven om een nieuw onderhoudscontract te kunnen bemachtigen hetzij met 
verenigingen ofwel met de gemeente. Uiteindelijk heeft de gemeente gekozen voor continuering van de 
samenwerking met de Felua. De gemeente Heerde blijft opdrachtgever. De inhoud van de 
werkzaamheden is verminderd omdat de opdracht was om te bezuinigen op onderhoud sportvelden. Dit 
betekent voor ons wat meer zelfwerkzaamheid en hogere kosten van diverse verbruiksmaterialen.  
 
Nationale Sportweek  
De Gemzen hebben op eigen terrein meegedaan aan de sportweek. De ondersteuning vanuit de gemeente 
was beperkt. Daarom bleven onze activiteiten begrensd tot het openstellen van alle trainingen. De 
belangstelling was beperkt. 
 
De Noordgouw 
Op donderdag 19 juni hield Christelijk College ‘De Noordgouw’ voor alle brugklassers haar jaarlijkse 
atletieksportdag bij De Gemzen. Hier had Daniël van den Esschert de dankbare taak om hen door een 
strak programma te begeleiden.  
 
Basisschool 
Basisschool Het Talent gebruikte met succes weer onze baan op 20 juni voor het organiseren van een 
sportdag. Onder vakkundige leiding van Ilona Hofmeijer werden de scholieren weer wegwijs gemaakt in 
de verschillende atletiekonderdelen.  
 
Atletiekunie 
Contacten met de Atletiekunie lopen over het algemeen goed; de afstand wordt gaandeweg kleiner. We 
hebben de frequentie van voorzitters-overleggen verhoogd naar 2x per jaar waarbij per overleg een ruim 
blokuur wordt ingevuld voor een door de regio aangedragen thema. De AU zorgt dan voor een specialist 
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op dat vlak die een introductie verzorgt met daarna discussie. Het format werkt goed. Onze 
accountmanager Dennis Weijers blijft daarbij een constructieve rol spelen.  
Verder hebben wij ook dit jaar weer diverse clinics gehouden die onder het motto ‘Run to the Start’ de 
atleten voorbereiden op wedstrijden zoals de Halve Marathon van Zwolle en de Zevenheuvelenloop in 
Nijmegen. Ook de cursussen voor trainers (20 assistent loop- en baanatletiektrainers) en 6 juryleden 
werden ondersteund. De AU stimuleert vier geselecteerde softwareleveranciers om hun 
sportadministratiepakketten af te stemmen op atletiekverenigingen om ervoor te zorgen dat de digitale 
gegevensuitwisseling optimaal gaat verlopen. Diverse verenigingen hebben inmiddels gekozen uit deze 
vier. Wij staan op het punt één van deze pakketten te kiezen.  
 
Interne zaken 

Trainers  
Met het overlijden van Henk van den Esschert is daarmee ook een trainer van de maandagloopgroep 
weggevallen. De trainingen voor deze loopgroep zijn overgenomen door Heidi Doornwaard en Gerjan 
Petter.  
Ook dit jaar ondersteunen aan aantal jeugdleden de training van pupillen en junioren. Er zijn diverse 
besprekingen geweest met Ricardo Verheijen voor de overname van diverse taken van Harry Post. Dit in 
het licht van het borgen van continuïteit. Ricardo groeit steeds meer in de rol van komend leading trainer 
voor de Gemzen.  
Trainers met veel ervaring vinden blijft schier onmogelijk. We gaan meer en meer over tot het geven 
van clinics op maat op ons eigen veld voor diverse baantrainers. In het kader van de bijscholing van 
trainers zijn door de NKS diverse clinics gehouden zowel in Heerde als bij andere aangesloten 
verenigingen. Gelukkig hebben we eindelijk de opleiding BBAT3 naar Heerde kunnen halen. Deze zal 
in het najaar van 2014 van start gaan met opleiders van de Atletiekunie. 
 
Kleding 
Harriët Bos runt inmiddels alweer meer dan een jaar de kledingwinkel. Bij grote evenementen op de 
baan is de belangstelling extra groot als ze de diverse materialen buiten uitstalt. We hebben inmiddels 
een nieuwe kledinglijn voor trainers en atleten wat duidelijk te zien is op de baan en daarbuiten.  
 
Apparaten  
De beamer in de kantine wordt veelvuldig gebruikt. Ook is opnameapparatuur en een laptop aangeschaft 
om de trainingen en de bewegingen en techniek van de atleten op een goede wijze te kunnen analyseren. 
Zo worden onze atleten optimaal begeleid met behulp van deze technische ondersteuning.  
 
Reanimatie  
De jaarlijkse verplichte herhalingscursussen levens reddende handelingen en bediening AED werden 
weer druk bezocht. De Gemzen hebben ongeveer 60 trouwe vrijwilligers die er ieder jaar voor zorgen 
dat zij op deze manier gecertificeerd blijven. 
 
Financiën 
In december konden we, in een gecombineerde olieballenbak-activiteit, toch nog een forse hoeveelheid 
oliebollen aan de man brengen! Een welkome aanvulling voor de clubkas. In juni heeft een aantal 
vrijwilligers een aardbeienactie opgezet en met doorslaand succes. Twee korte en zeer succesvolle 
operaties! 
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Vrijwilligers   
Al het werk bij de Gemzen wordt gedaan door vrijwilligers. De trainers, alle commissieleden, de 
juryleden, de auto rijdende ouders, de schoonmakers, de kantineploeg en het bestuur investeren ieder 
jaar weer vele, vele uren aan de vereniging. Helaas komen we nogal eens vrijwilligers tekort. De 
belasting van enkele vrijwilligers om bij elk evenement weer genoeg hulp te vinden wordt een te grote 
belasting. Het is duidelijk dat dit echt anders moet in de toekomst. We hopen dat we als vereniging niet 
over moeten gaan tot een boete constructie. Het zal niet gemakkelijk zijn.  
 
Beginnerscursussen  
De cursussen voor beginnende hardlopers zijn gehouden in Heerde, Elburg, Oldebroek, Hattem en 
Wezep. De belangstelling voor deze zogenaamde Beginnerscursussen blijft groot. Na de slotdag die 
traditioneel wordt afgesloten met een 5 kilometer-run  sluiten veel lopers zich aan bij een van de 
loopgroepen van de Gemzen. Tevens zijn we gestart met zogenaamde overbruggingstrainingen, “van 5 
naar 10 kilometer”, om de overgang naar een loopgroep soepel te laten verlopen. Op deze manier wordt 
het aantal “afvallers” beperkt. 
�
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5.  Kroniek van De Gemzen 2013 – 2014 
       Ronald Nijland 
 
In een Gemzen-jaar gebeurt er nogal wat in de vereniging. Op de website van de Gemzen wordt al het 
nieuws van de vereniging bijgehouden. Maar niet alle gebeurtenissen worden in de andere hoofdstukken 
van dit jaarverslag vermeld. Om toch zoveel mogelijk te belichten een kort overzicht. 
Het afgelopen Atletiekjaar was net als alle andere jaren weer een bewogen jaar. En gelukkig maar want 
zonder beweging valt er weinig te beleven. Bovendien viel er het afgelopen jaar heel wat te beleven. 
 
Oktober 2013 
Op zaterdag 19 oktober was het team van OperatieNLfit in Wezep. In tien weken werd heel Nederland 
gemobiliseerd om gezonder en fitter te leven. Iedereen kon meetrainen, meeleven en meedoen via 
televisie, radio, internet en hardloopevenementen door heel het land. Operatie NLfit was een initiatief 
van de Avro en werd landelijk uitgevoerd waaronder dus Wezep.  
Op initiatief van één van de trouwe volgers van dit programma, Marcella Kroeze uit Wezep is dit 
evenement tot stand gekomen. Vanuit het Tv-programma waren de aanvoerders Rob, Maja, Linda en 
Gwenda aanwezig. Een paar dagen daarvoor werd Berthram Mak benaderd om mee te doen aan dit 
initiatief en gevraagd om zo veel mogelijk deelnemers te verzamelen voor de 5 km. loop en wandeltocht.  
Vanuit de loopgroep Wezep heeft Reint Scholten samen met Jan Bogaard getracht zoveel mogelijk 
atleten te verzamelen, wat een lastige taak was vanwege het korte tijdsbestek. Gelukkig waren er een 
aantal leden bereid om te komen, zodat De Gemzen die ochtend samen met het dames jeugdelftal van 
WHC en diverse andere belangstellenden uit Wezep aan deze tocht konden deelnemen. 
 
Zaterdag 26 oktober stond geheel in het teken van de 31ste editie van de Klokloop. Heerde stond op z’n 
kop want er was een record aantal deelnemers, 1157 lopers en loopsters van jong tot oud. En zoals we 
onderhand gewend zijn, prachtige weersomstandigheden tot haast zomerse temperaturen wat de 
wedstrijd ook weer zwaar maakte en een fantastisch herfstdecor. 
 
Op donderdagavond 31 oktober was het de laatste 
trainingsavond van Arie Verhoef als looptrainer bij 
AV de Gemzen van loopgroep Wezep. Na ruim 30 
jaar stopt Arie als trainer, in zijn beginjaren als 
jeugdatletiektrainer en daarna als trainer 
loopgroepen. Arie blijft nog wel actief als hardloper 
bij loopgroep Wezep, waarvan hij ruim 25 jaar het 
boegbeeld is geweest. Arie werd aan het begin van 
zijn laatste officiële training namens het bestuur van 
de Gemzen en de loopgroep in het zonnetje gezet. 
 
November 2013 
Op zaterdag 9 november werd in Kampen (AV Isala’96) de eerste cross van de Crosscompetitie 
gehouden. Er deden veel Gemzen mee aan deze cross en dat resulteerde in een behoorlijk aantal 
ereplaatsen, zowel bij de jeugd als bij de volwassenen. 

Op 14 november is na een kort ziekbed ons zeer gewaardeerd Gemzen-lid Henk van den Esschert 
overleden. Het Bestuur heeft hem kort voor zijn overlijden nog de Pierre de Coubertin-beker uit kunnen 
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reiken voor zijn inbreng, zijn hulp, zijn vrijwillige werkzaamheden en bijdragen gedurende langere tijd. 
Henk is onder grote belangstelling en betrokkenheid van de gemeenschap in Heerde op 19 november 
naar zijn laatste rustplaats gebracht. Wij, de Gemzen, zullen hem nooit vergeten. 
 
Door deze droevige omstandigheden is het Van der Most Indoor Gala afgelast. Dit is een indoor 
atletiekwedstrijd voor pupillen en junioren die jaarlijks gehouden wordt in de Faberhal in Heerde. 
 
Op woensdag 20 november was de jaarlijkse ledenvergadering. In het voorprogramma van de 
ledenvergadering werden zoals gebruikelijk de winnaars van de prestatiebekers in het zonnetje gezet. De 
prestatiebekers zijn vanaf dit jaar functionele stenen mokken voorzien van de naam. 
Tijdens de jaarlijkse ledenvergadering is Aleid Bosch afgetreden als bestuurslid.  
Tien jaar geleden reageerde Aleid positief op het verzoek om voorzitter van de Wedstrijd Organisatie 
Commissie (WOC) te worden en nam daarmee ook plaats in het Bestuur. 
Als dank voor z'n bestuursactiviteiten kreeg Aleid uit handen van voorzitter Berthram Mak een mooie 
bos bloemen en een lekker drankje. Van de WOC kreeg Aleid een mooi aandenken: een spiegel met de 
logo's van (de sponsoren van) de diverse evenementen die de WOC organiseerde. 
 
Zaterdag 30 november en op het programma stond de Eurozorg Sintloop. Nog nooit was het zo druk op 
en langs de Lambert Dijkslagbaan. Met 460 inschrijvingen werd het record van vorig jaar (409 
inschrijvers) ruim overtroffen. En dat zat ‘m vooral in de deelname van de jeugd. Daar was de deelname 
zo overweldigend dat er zelfs te weinig medailles waren.  
 
Meermalen is opgeroepen om versterking van het verenigingsbestuur. Die versterking is dringend 
gewenst omdat we nog zware tijden tegemoet gaan. Ons bestuur bestaat nog maar uit 4 leden: Berthram 
Mak (voorzitter), Bea Bessels( secretaris), Peter de Rooy (penningmeester) en Ronald Nijland (vanuit 
commissie technische zaken en woc). Dat is natuurlijk veel te weinig.   
 
December 2013 
Op zaterdag 14 december werd de tweede cross van de Gelders-Overijsselse Crosscompetitie gelopen. 
Plaats van handeling: het Netl Park in Kraggenburg. Een kunstmatig aangelegd terrein met veel heuvels, 
een flinke zandbult en drassig grasland. Kortom: een echte (en zware) cross. De organiserende 
vereniging AV NOP had er een prachtig parcours uitgezet. Onder de deelnemers weer een heleboel 
Gemzen. 

Ook op zaterdag 14 december werd voor de 
tiende keer de Adventure Run op Ameland  
gehouden. En (een delegatie van) de 
donderdagavondgroep was weer van de partij en 
streed daar om prijs en eer. 
 
Er zijn grote zorgen over de door de Gemeente 
voorgenomen bezuinigingen op (en 
privatisering van) de buitensport 
accommodaties.  In een vergadering van de 
Commissie Samenleving van de gemeente 
Heerde werden concrete voorstellen 
gepresenteerd ten aanzien van onderhoud en 
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investeringen. Het bestuur was die avond uiteraard aanwezig en heeft gebruik gemaakt van het 
inspreekrecht. 

Grote zorg over bezuiniging voor sportaccommodaties waaronder die van de Gemzen. De aanwezigen 
werd erop gewezen dat in 2005, bij de aanneming van de bouw van de kunststofbaan door de gemeente 
Heerde, door de aannemer tevens een kostenraming voor onderhoud en investeringen is overgelegd aan 
de gemeente Heerde. Toen is ten aanzien van het onderhoud duidelijk vastgelegd wat de 
verantwoordelijkheden zijn van de Gemeente en wat de verantwoordelijkheden zijn van De Gemzen. 
Een belangrijke toekomstige kostenpost was de vervanging van de toplaag op termijn. Dit vergt een 
behoorlijke investering waarvoor tijdig gereserveerd diende te worden. Tot op heden is hier echter geen 
cent voor gereserveerd en door het voorgenomen accommodatiebeleid dreigt De Gemzen dit zelf op te 
moeten hoesten. Dit kan onze vereniging echter onmogelijk betalen. Het kan en mag echter niet zo zijn 
dat De Gemzen slachtoffer worden van het niet reserveren door de Gemeente. 

Na de trainers, de D-junioren en 
de pupillen werden ook de A, B en 
C-junioren in nieuwe trainings-
kleding (hoodies en jassen) 
gestoken. Sponsoring van het 
bedrijf Delta Advies van Bert van 
den Berg en van Intersport Jonker 
heeft het mogelijk gemaakt dat 
ook deze, inmiddels behoorlijk 
grote, groep Gemzen-atleten in 
een uniforme outfit te bewonderen 
is. Zo zijn de Gemzen jeugd-
atleten en de trainers voortaan 
goed herkenbaar bij wedstrijden. Een mooie boost qua uitstraling voor de club! De officiële overdracht 
heeft op 18 december plaatsgevonden op de Lambert Dijkslag Atletiekbaan van de Gemzen. 

Bij Atletiekvereniging De Gemzen hebben we een heleboel lopers verspreid over een heleboel 
loopgroepen. Om meer op de hoogte te zijn van wat de verschillende groepen doen, om mooie resultaten 
met elkaar te delen, om regelmatig een tussenstand te geven van de lange-afstand beker, om trainingstips 
door te geven, om de lopers attent te maken op leuke wedstrijden, etc. etc. is Wim Potjes begonnen met 
een nieuwsbrief voor de lopers van de loopgroepen. Deze 
nieuwsbrieven zijn tevens op de site te vinden. 
 
Januari 2014  
Woensdag 8 januari, het was precies 65 jaar geleden dat 
Atletiekvereniging De Gemzen werd opgericht. Een 
felicitatie aan ieder lid en aan iedereen die De Gemzen 
heeft gemaakt tot wat het nu is. We hebben onze 
verjaardag én onze pensioen gerechtige leeftijd gevierd 
met een hapje en een drankje tijdens de 
Nieuwjaarsreceptie in de kantine van ons clubgebouw. 
Tijdens de nieuwjaarsreceptie werden ook de leden die 
12,5, 25, of 40 jaar lid waren in het zonnetje gezet. Dat 
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waren: Anoeschka Verheijen, Gerda Raveling, Bernard Hofmeijer, Hendrik Jan Korterink, Henk Jan 
Kamphuis en Ton Bello (allen 12,5 jaar) en Freek van de Graaf en Jan de Bekker 25 jaar. 
 
In zijn nieuwjaarstoespraak keek voorzitter Berthram Mak terug op het jaar 2013. Een jaar waarin Rinus 
de Wilde en Henk van den Esschert ons ontvielen. Ingrijpende gebeurtenissen die diepe indruk hebben 
gemaakt. Daarnaast waren er op sportief gebied ook mooie prestaties te noteren. Vooruitkijkend naar 
2014 sprak Berthram de hoop uit dat er veel vacatures vervuld mogen worden. 
 
Op zaterdag 11 januari werden in Harderwijk de Gelders-Overijsselse Crosskampioenschappen 
gehouden. Deze cross telde tevens mee voor de Gelders-Overijsselse Crosscompetitie. De Gemzen-
atleten kwamen heel goed voor de dag met maar liefst 8 podiumplaatsen. Het begon al bij de jongsten: 
Elodie van Arken wist een hele mooie tweede plaats te behalen bij de meisjes pupillen C. Maikel 
Potkamp deed vervolgens wat hij zo vaak doet: winnen! En dat met een voorsprong van een halve 
minuut op de nummer 2. Daarna moesten we even wachten op nieuw eremetaal maar Floor Doornwaard 
stelde ons niet teleur en pakte brons bij de meisjes C. Ook een plak van die kleur was er voor Nina 
Meijerink bij de meisjes A. Daarna volgde de korte cross voor mannen en vrouwen. Hier behaalde Ilse 
van Arken goud bij de vrouwen 35. Op de lange cross was er goud voor Flip Nijhoff bij de mannen 60 
(“: dat ik dit nog mee mag maken!”) en zilver voor Annet Buitenhuis (vrouwen 40) en voor Maureen 
Houtman (vrouwen 35). 

Tijdens de Indoor AV Jahn II Stadskanaal op 11 Januari wist Berthram Mak het clubrecord 50m nog iets 
aan te scherpen en er een neer te zetten voor de 60m.  
��
De kantine puilde zo ongeveer uit bij de infoavond voor de beginners die zich hebben opgegeven voor 
de beginnerscursus Heerde die op 21 januari van start ging. De trainers Freek van de Graaf, Saskia 
Neevel en Theo Hanekamp vertelden aan de hand van een presentatie wat men van de cursus mocht 
verwachten, wat de valkuilen zijn en waar vooraf aan gedacht moest worden (bijv. goede 
hardloopschoenen). Het was alweer voor het 9e jaar op rij dat deze cursus in Heerde werd gegeven. En 
ook deze keer zit 'ie met 50 aanmeldingen vol. 
 
Social media is hot en we hebben weer een nieuwe blogger. C-junior Léon Mak zal ons meenemen in 
zijn belevenissen als atleet. Deze blogs zijn gemakkelijk te vinden op de Gemzen-site. 
 
Op zaterdag 18 januari was de Atlantisdata Zwolse Bosloop. Het was een zeer geslaagd evenement. Er 
waren ruim 30% meer deelnemers dan de vorige edities, prachtig weer en tevreden deelnemers. 
Bovendien werden er 2 parcoursrecords gevestigd. Het liep dan ook 
allemaal weer zeer gesmeerd. Het ene parcoursrecord wat verbeterd 
werd was op de hoofdafstand, de halve marathon. De 23 jarige 
Gayri Hawery van Spirit uit Lelystad verbeterde het parcoursrecord 
van Edwin Slijkhuis met precies een minuut: 1.12.11. Het 
deelnemersveld werd weggeschoten door Andrew van der Haar van 
Atlantis Data, de hoofdsponsor van deze wedstrijd. 
 
In het weekend van 18 en 19 januari werden in Omnisport 
Apeldoorn de officieuze Nederlandse Kampioenschappen indoor 
voor D en C-junioren gehouden. Bij de C-junioren 1e jaars wist 
Floor Doornwaard op indrukwekkende wijze de 1500 meter te 
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winnen.  Zilver was er voor Léon Mak op het onderdeel hoogspringen in een persoonlijke record van 
1.60m. Natuurlijk kwamen er nog andere Gemzen-atleten aan de start op diverse onderdelen. 
 
Februari 2014 
Op zaterdag 1 februari organiseerden de Gemzen de 4e en laatste cross van de Gelders Overijsselse 
Crosscompetitie. Plaats van handeling waren de Gemeentebossen achter het Heerderstrand. Daar was 
een mooi parcours uitgezet wat de nodige inspanning vroeg van de deelnemers.  
In enkele categorieën moest de beslissing in deze laatste cross vallen en dat leverde nog spannende 
wedstrijden op. Uiteindelijk belandden maar liefst 14 Gemzen op het podium in de eindstand van de 
competitie. 
Dit zijn ze: eerste plaatsen voor Maikel Potkamp (jongens pupillen C), Maureen Houtman (vrouwen 35) 
en Flip Nijhoff (mannen 60), tweede plaatsen voor: Elisa Nap (meisjes pupillen A 1e jrs), Floor 
Doornwaard (meisjes C), Nina Meijerink (meisjes A), Renata Veldman (vrouwen 35), Ilse van Arken 
(vrouwen 35 korte cross) en Annet Buitenhuis (vrouwen 40), en derde plaatsen voor Timo Hanekamp 
(jongens pupillen C), Elodie van Arken (meisjes pupillen C), Ruben Schoenmaker (jongens A), Janko 
van Arken (mannen 35) en Ronald Nijland (mannen 50). 
 
Schaatsen en atletiek. Ook zo genoten van de fantastische 500 meter schaatsen? Een deel van de 
voorbereidende trainingen van de ploeg Beslist.nl is op onze mooie baan afgewerkt. In het voorjaar en 
zomer zijn er overdag nog wel eens schaatsploegen te zien geweest op onze baan. Zo ook de ploeg van 
trainer Gerard van Velde. Het is een terugkerend gegeven geworden dat schaatsploegen in Heerde 
trainen en daarbij is ook de atletiekbaan niet onopgemerkt gebleven. 
 
Het weekend van 8 en 9 februari stond in het teken van het NK Indoor voor A en B junioren in 
Omnisport Apeldoorn. De organisatie hiervan was voor de eerste keer in handen van de stichting ACIJ, 
de Atletiek Commissie IJsseldelta. Onze vereniging maakte hier ook deel van uit. Teunis van den Brink, 
Martin Dijkslag, Berry Verheijen en Ad Luykx zaten in het organisatiecomité. Ook hadden Gemzen 
ingeschreven op de diverse atletiekonderdelen. 

In weekend van 15 en 16 februari werden in Omnisport Apeldoorn de Nederlandse Kampioenschappen 
Indoor voor Masters gehouden. Gemzen lid Bas Mekking, in wedstrijdverband uitkomend voor AV 
Veluwe, deed het uitstekend. In de klasse mannen 35 werd Bas Nederlands Kampioen. 

En in het weekend van 22 en 23 februari 
waren de pupillen aan de beurt. In het 
voorprogramma was er op zaterdag een 4 x 
200 meter voor pupillen. Van De Gemzen 
deden mee: Renske Hanekamp, Elodie van 
Arken, Esmee Vis, Suusje Berkenbosch, 
Isabel van Houweling, Sanne Tessemaker, 
Elisa Nap en Evelien van Houweling. De 
Gemzenmeiden kwamen heel goed voor de 
dag met een eerste en een derde plaats. En 
ze waren het snelste meidenteam van alle 
deelnemers! Kampioen op de 1500 meter. 
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Maart 2014 
Voorafgaand aan onze wegwedstrijden werd in ons clubhuis of op het politiebureau in Heerde een 
cursus gegeven voor onze verkeersregelaars. Dat is dit jaar veranderd. Ook hierin neemt de computer 
veel taken over. Verkeersregelaars kunnen in het vervolg via E-learning de noodzakelijke certificering 
halen.  

Op zaterdag 2 maart liep Maikel Potkamp tijdens een pupillenwedstrijd in de Omnisporthal te 
Apeldoorn een clubrecord op de 600m. En een clubrecord voor Jasper Bruggeman op de 60m sprint bij 
een indoorwedstrijd in Dortmund (Duitsland). 
Bij indoorwedstrijden in Enschede heeft Maikel Potkamp het clubrecord balwerpen bij de jongens 
pupillen C uit 1985 verbeterd en gebracht op 21.15 meter. 
En onze voorzitter Berthram Mak deed op 8 maart met succes mee aan de indoorwedstrijd in Tuk 
(Steenwijk). De oogst was maar liefst 4 clubrecords bij de mannen 45: 6.36 op de 40 meter, 7.61 op de 
50 meter, 4.03 meter bij verspringen en 1.50 bij hoogspringen! 
 
De 7e Euroma Kruidenloop in Wapenveld was er één van records. Een recordaantal inschrijvingen 
(633), parcoursrecords en vele persoonlijke records. En dat ondanks dat in de eerste kilometers 
opgebokst moest worden tegen de frisse noordwestenwind. Ondanks dat er een afstand minder op het 
programma stond, de 10 Engelse Mijlen is geschrapt, kwamen nog nooit zoveel lopers op de 
Kruidenloop af, wellicht nieuwsgierig naar het nieuwe 10 km parcours. Zij werden niet teleurgesteld: er 
waren veel lovende reacties na afloop. 
 
Vrijdag 21 en zaterdag 22 maart waren de nationale klusdagen van NL Doet. Overal in Nederland 
werden klussen uitgevoerd door vrijwilligers. En ook dit jaar profiteerde onze vereniging daar van. Door 
de Heerde Runners en enkele Gemzen is er weer flink gewerkt in en om het clubhuis en rond de baan. 
De verspringbakken zijn weer bijgevuld, de discuskooi is rondom ontdaan van het onkruid, het 
kunstgras is aangeveegd en de gaten voor de afvoer van het regenwater zijn losgemaakt. Ook zijn de 
dakranden en de goten van ons clubhuis ontdaan van de groene aanslag, is het buiswerk rond het 
clubhuis schoongemaakt en werd onkruid verwijderd. Verder is de materialenberging rondom 
schoongemaakt. Tevens is de binnenkant van het clubhuis flink onder handen genomen. 

April 2014 
Donderdag 3 april organiseerde Fysiotherapeutisch Centrum Heerde in samenwerking met 
Atletiekvereniging De Gemzen een thema-avond 'Blijf Beter' door de bekende sportende psychiater 
Bram Bakker. Achtergrond was het boek wat Bakker heeft geschreven met die titel. Toehoorders waren 
fysiotherapeuten, mensen uit de zorg en trainers van Gemzen.  
Het was een inspirerende workshop over problematiek in de gezondheidszorg, verslaving en de aanpak 
met o.a. running therapie. Hij gaf maar weer aan dat sporten zeer belangrijk is voor een gezond lichaam 
en een gezonde geest. Kortom blijf beter! (en het boek is zeer de moeite van het lezen waard) 
 
In januari werd begonnen met 50 deelnemers aan de Beginnerscursus in Heerde. Door blessures en/of 
ziekte moesten helaas 10 deelnemers afhaken. De cursus werd afgesloten met een 5 km-loop in het 
Zwolse Bos. Naast het instromen in een bestaande loopgroep van De Gemzen werd de deelnemers na de 
cursus voor het eerst de mogelijkheid geboden om als groep verder te gaan in een doorstroomgroep. Er 
werd getraind op de woensdagavond. In september kon de groep dan samensmelten met de bestaande 
woensdagavondgroep. Willem Blom, enthousiast deelnemer aan de beginnerscursus, had een ludieke 
actie bedacht; een enquête. Gewapend met een groot bord vroeg hij de deelnemers hun naam op het bord 
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te vermelden wanneer ze door wilden gaan in de doorstroomgroep. 
Het merendeel is ondertussen  aangesloten bij de woensdaggroep. 

Op 21 april, 2e Paasdag, hebben enkele jeugdige Gemzen meegedaan 
aan de Memorial Saskia’s Seven. De Memorial is een wedstrijd die 
jaarlijks ter nagedachtenis aan Saskia Gootjes wordt gehouden in 
Dronten. De 16 jarige atlete van Flevo Delta overleed in 2011 aan de 
gevolgen van kanker. 
Floor Doornwaard ging met een medaille op de 800m naar huis. Zij 
liep een 2de tijd in 2:26,11 min. én een verbetering van het 23 jaar 
oude clubrecord van Jolanda Schakelaar met 0,22 seconden.  

En op zondag 27 april heeft Floor Doornwaard een 800 meter in 
Hilversum gelopen bij het Gooi- en Eemlandcircuit. Ze liep mee met 
de meisjes B. Ondanks dat het weer niet meezat (regen) verbeterde ze 
haar vorige clubrecord (meisjes C) van 2.26.11 naar 2.23.89 min. 
 
Mei 2014 
Op donderdag 1 mei was een loopavond bij de Gemzen en het niveau was hoog mede door een 
Facebook oproep vanuit de atleten uit Zwolle. Het niveau van de 5000 meter was erg hoog. Sinds de 
opening van de baan in 2005 was het deelnemersveld niet eerder zo sterk. Dat leverde bij deze ingelaste 
wedstrijd een regen aan baanrecords op: maar liefst 12 records sneuvelden er in de verschillende 
leeftijdsklassen. 
 
Deze maandelijkse baanloop van AV PEC 1910 stond gepland voor 8 mei maar voor veel lopers kwam 
een week eerder beter uit. Omdat de baan in Zwolle deze avond niet beschikbaar was, werd het onze 
mooie baan. En de loop heeft de naam Facebook 5km gekregen omdat Arne Mulder (BB Lopers) via 
Facebook een oproep had gedaan aan snelle lopers om mee te doen, om elkaar beter te maken. Dat is 
goed gelukt want Arne liep naar een mooi nieuw p.r. van 15.11, het eerste baanrecord. Samen met Erik 
Driesen van AV NOP liepen ze kop over kop hun ronden, tot Erik na 3 km een gaatje moest laten. Maar 
het verschil werd nooit heel groot want Erik finishte in 15.17 (baanrecord M35). 

Volgens traditie hebben lange afstandslopers van onze vereniging het bevrijdingsvuur weer opgehaald 
uit Wageningen. Een flinke groep lopers vertrok zondagavond 4 mei naar Wageningen. Daar was het 
zoals altijd eerst even sfeer proeven en dan wachten tot het moment dat het vuur werd aangereikt. 
Vervolgens ging de nachtelijke tocht over de Veluwe naar Heerde. Het enige licht komt dan uit de 
koplamp van de fiets van Jaap Post, die de lopers al vele jaren per fiets begeleid. Het vuur werd de 
volgende ochtend vroeg, begeleid door pupillen, overhandigd aan de Burgemeester Inez Pijnenburg van 
Heerde. 

Onder goede weersomstandigheden streden zaterdag 17 mei drie C-junioren en een D-juniore mee om 
de titels "Open Gelders- en Overijsselse Kampioenschappen" in Almelo.  Op het onderdeel Horden 
sprintte Linde Augustinus over de horden naar het zilver. Zij finishte in een tijd van 10.94sec.   
Op het onderdeel verspringen pakte Linde opnieuw een medaille: de bronzen plak met een afstand van 
4.40 m (pr).  Floor Doornwaard had zich ingeschreven voor de 600 m. In een mooie en spannende race, 
waarbij het eerste gedeelte iets te langzaam ging voor een hele snelle tijd, wist zij beslag te leggen op de 
gouden plak in een tijd van 1.44.43 min. en werd zij Gelders Overijssels kampioen. 
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De site van De Gemzen is verrijkt met een nieuwe pagina: de Juniorenhoek. Harriët Renshoff heeft het 
op haar genomen om die pagina te maken en bij te houden. Met dezelfde opzet als de pupillenhoek is 
daar vanaf nu alles te lezen wat de junioren aangaat. 

Juni 2014 
Een actie om de vereniging wat extra financiële armslag te geven was de Aardbeienactie. 
Woensdagavond 4 juni en donderdagavond 5 juni zijn de aardbeien uitgeleverd aan de Gemzen. In totaal 
zijn er 1.044 doosjes aardbeien verkocht. Dit heeft de club een mooi bedrag opgeleverd. De organisatie 
was in handen van Liliane van Haren en Elzabeth Hakkenberg. Topverkoopster bij de jeugd was Jasmijn 
Lassche. Bij de volwassenen was Jan Draaijer de best verkopende aardbeienman.  
 
Het was weer druk bij de Halve marathon van Zwolle. Druk met de deelnemers aan de 4 Engelse Mijl en 
de Halve Marathon en druk met de vele duizenden toeschouwers. En die lopers en die toeschouwers 
hadden perfecte weersomstandigheden. Dat zorgde ervoor dat er mooie tijden werden gelopen. Dat er 
veel Gemzen aan de start kwamen kwam voort uit de clinics die georganiseerd werden in de aanloop 
naar deze grote regionale wegwedstrijd. De beste prestatie werd geleverd door Jan-Pieter Mondria die 
met 1.20.03 winnaar werd in de klasse Mannen 50. 

In het weekend van 14 en 15 juni werden in Dronten de Open Gelders Overijsselse Kampioenschappen 
Meerkamp gehouden.  De verwachtingen over de prestaties van junior Léon Mak waren hooggespannen. 
En die verwachtingen maakte hij waar door Kampioen te worden. Léon's resultaten: 100m: 13.03, ver: 
4.57, kogel: 10.17 (PR), hoog: 1.65 (PR), 100mh: 15.13, discus: 37.80 (PR), speer: 34.99 (PR), 1000m: 
3.01,80 (PR), totaal 8-kamp: 5022 punten (PR). 

 
Op zaterdag 14 juni werden in Utrecht de 
Nederlandse Kampioenschappen Masters 
gehouden. Op de 1500 meter zorgde Jeroen 
Kwakkel voor een prachtig succes door 
Kampioen te worden in de klasse Mannen35. 
Hij bleef z'n naaste belagers ruim (4 seconden) 
voor. Tijdens de Van-Bank-tot-Bank-loop is 
Jeroen namens het bestuur van de vereniging 
gehuldigd voor deze mooi prestatie. 
 
 

Alles was goed op zaterdagavond 28 juni bij de Van Bank tot Bank; alleen het had wat drukker mogen 
zijn. De teller bleef steken op 775 inschrijvingen en dat waren er 200 minder dan in 2013. En dat terwijl 
we graag weer over de 1000 waren gegaan. De nieuwe finish, in de Stationsstraat, beviel heel goed. 
Geen scherpe bocht meer vlak voor de finish, maar een rechte lijn waarin de deelnemer de finish al van 
verre ziet. Ook voor het publiek is dat beter. Daarnaast was er voor het eerst een 10 km. De deelnemers 
roemden het mooie parcours, die ze toch nog wel pittig vonden. En dan hadden we mooi weer; terwijl 
het 5 km verderop met bakken uit de lucht kwam, bleef het in Heerde nagenoeg droog. Met oud-
olympiaganger en nog steeds houder van diverse Nederlandse Records op de middenafstanden, Gert-Jan 
Liefers, kregen we een mooie winnaar. 
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Juli 2014 
Dinsdagavond, 1 juli, organiseerden de pupillentrainers van de Gemzen de Ouder-Kind Meerkamp voor 
alle pupillen. Een pupil, samen met de vader of moeder vormde een team en namen het op tegen andere 
families. De groepen waren zo ingedeeld dat alle teams van zowel de A-, de B- en de C-pupillen bij 
elkaar in de groep zaten. Er kwamen die avond 35 teams aan de start die streden voor een mooie titel; 
ouder-kind-kampioen. 

Terwijl Dafne Schippers in Glasgow 2 Nederlandse Records liep (100 en 200 meter) en bovendien de 
200 meter won, liep Floor Doornwaard bij de Trackmeeting in Utrecht. Deze Track-meetings 
(avondwedstrijden) zijn heel populair en kennen een hele goede bezetting. Floor startte op de 1500m in 
serie 6. Ze kon goed meegaan met een groepje. De tussentijden waren goed. De laatste 100 meter had ze 
zelfs nog een goed eindschot in de benen. Ze finishte in een nieuw pr van 4.49.15 (was 4.55.53 min.) en 
clubrecord (4.58.0 min). 
 
Augustus 2014 
Op zaterdag 30 augustus werd de jaarlijkse vrijwilligersavond gehouden. Een kleine 50 vrijwilligers 
werden door de commissie, bestaande uit Hester Woutersen, René Brinkman, Dini Post en Jacqueline 
Dijkslag (zelf natuurlijk ook vrijwilligers), getrakteerd op een gezellige avond. Het was vooral een doe-
avond waar bovendien nog herinneringen uit het clubgeheugen opgehaald werden. De avond werd 
afgesloten met een barbecue.  

 
September 2014 
Wat hebben we ontzettend veel positieve reacties gekregen over de Schaapskooirun, die gehouden werd 
op woensdag 3 september. Maar wat wil je ook: veel deelnemers, schitterend weer en een prachtige 
route. En misschien was het feit dat het een eenmalige loop was, ook wel een reden om "erbij te willen 
zijn geweest". Het parcours was afwisselend en uitdagend. De één kan er beter op uit de voeten dan de 
ander. Maar er werden nog diverse persoonlijke records gelopen. 
Voor de start van de 5 km konden we aan de secretaris van de Stichting Schaapskudde Epe-Heerde, Rik 
Thybout, een cheque overhandigen van € 1.923,12. Daarna gingen de lopers dus van start voor een loop 
met een bijzondere finish: kort voor de finish werd er namelijk door de schaapstal heen gelopen. 
Normaliter laat schaapsherder van de Heerdese kudde, Lammert Niesing, zijn schapen voor zich lopen 
en grazen maar deze avond liep hij zelf een verdienstelijke 5km. 
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De clinic voor de Zevenheuvelenloop is gestart met een groot deelnemers aantal waaronder ook niet-
Gemzen atleten. Dat was weer een mooie start naar een groot evenement. Tevens is de groep “van 5 naar 
10 kilometer” gestart. Ook hier een aanzienlijk aantal atleten die meer wil. 
 
Op zaterdag 20 september werd de 
regionale competitie finale in 
Emmeloord gehouden.  De competitie 
bestaat voor de pupillen uit 2 
wedstrijden plus een finale. Gemzen 
pupillen hebben laten zien dat ze de 
concurrentie met “de grote jeugd” 
verenigingen uit de regio goed 
aankunnen. Na de eerste 2 wedstrijden 
stonden de A pupillen (10-11 jaar) op 
een 4e plaats met ruime achterstand op 
nummer 3. Toch wisten ze in de finale 
wedstrijd een derde prijs te behalen. Door vooral sterke prestaties bij het hoog- en verspringen konden 
zij een plek op het podium bereiken. De verwachtingen bij de pupillen B (9 jaar) waren hoog, na 2 
wedstrijden stonden zij derde. De laatste weken was er veel getraind om topfit aan de start te verschijnen 
en dit werd beloond met een 2e prijs in het eindklassement. Verder kwam ook de jongste Gemzen jeugd 
in actie tijdens deze competitie finale. De C-pupillen (7-8 jaar) presteerden op de finale dag erg goed 
maar grepen net naast het podium (4e plaats).  

De laatste zaterdag van september betekent voor veel atletiekverenigingen: clubkampioenschappen. Zo 
ook bij De Gemzen. Die dag worden atletiekonderdelen afgewerkt en is er competitie tussen de atleten 
van de Gemzen. Traditiegetrouw werden de clubkampioenschappen afgesloten met de familie-estafette. 
Bijzonder dit jaar was het onderdeel 4 maal 200m. Een aantal teams deden daar aan mee met als inzet 
een clubrecord. Het oude clubrecord is heel stoffig en het werd tijd deze tijd uit 1956 uit de boeken te 
lopen. De nieuwe tijd én clubrecord is 1.39.4 minuten en werd gelopen door het team bestaande uit de 
atleten; Tim Raveling, Daniël van den Esschert, Ruben Fix en Thijs Doornwaard. De master (Erik van 
Houweling, Joost Veltman, Marco Bastiaannet en Freek van de Graaf) liepen een sterke estafette en 
realiseerden een clubrecord in een tijd van 1.45.7 min. Beide teams werden getraind door trainer Heidi 
Doornwaard. Ook een clubrecord voor de junioren met als eindtijd 1.37.7 minuten. De ploeg bestond uit 
Léon Mak, Jasper Bruggeman, Stijn Tromp en Jurian Onderdijk. 
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���� Jaarverslag Commissie Technische zaken 2013-2014 
       Ronald Nijland 
 
De CTZ samenstelling was het afgelopen jaar als volgt: Jan de Bekker, Freek van der Graaf, Martin ten 
Broeke, Harry Kaal en Ronald Nijland 
Op 22 oktober 2013 zijn de leden van de CTZ voor overleg bijeen geweest. Vervolgens zijn er in de 
nieuwe structuur diverse overlegmomenten geweest. Bij de bestuursvergaderingen is telkens een 
vertegenwoordiger van de kerngroep baanatletiek aangesloten. 
 
De CTZ was tot de conclusie gekomen dat de baanatletiek en de loopgroepen totaal verschillende 
problemen en uitdagingen kennen en dat de bijeenkomsten van de CTZ grotendeels worden bepaald 
door de baanatletiek. De CTZ was van mening dat vanwege die specifieke zaken, de CTZ niet langer in 
de huidige vorm meerwaarde heeft. De baanatletiek én wegatletiek moesten ons inziens zowel qua 
inhoud en vorm zelf gaan voorzien in het oppakken van de problemen, uitdagingen en de uitwerking 
ervan. Coördinatoren van de baanatletiekgroepen pupillen, junioren, jeugdloop- en meerkampgroep, 
zullen hun problemen en mogelijke oplossingen naar het idee van de CTZ beter zelf kunnen bespreken 
en uitwerken in een Kerngroep Baanatletiek. Datzelfde gold voor de coördinatoren van de 
wegatletiekgroepen op de verschillende locaties met hun specifieke aandachtgebieden welke worden 
besproken en uitgewerkt in de kerngroep Wegatletiek.  
 
Bovenstaande is vervolgens uitgewerkt en voorgelegd namens de CTZ in de bestuursvergadering van 6 
november 2013 en bekrachtigd door het bestuur in de bestuursvergadering van 4 december 2013. 
Daarmee werd, met de visie van besturen, de trainers cq. vertegenwoordigers van de baanatletiek en de 
wegatletiek (loopgroepen) groen licht gegeven tot het vormen en richting geven van de Kerngroep 
Baanatletiek en de Kerngroep Wegatletiek (loopgroepen). 
 
Het accent blijft vooral op het zoeken en vergroten van de “verbinding”. Bij zoveel mogelijk 
bestuursvergaderingen was de kerngroep Baanatletiek vertegenwoordigd om belangrijke zaken te 
bespreken. Daartoe werd een afsprakentabel gemaakt en bijgehouden. Tevens is er een actiepuntenlijst 
opgesteld. 
 
Oktober 2013 
Op zaterdag 20 oktober was het team van OperatieNLfit in Wezep. Op initiatief van één van de trouwe 
volgers van het programma, Marcella Kroeze uit Wezep, is dit evenement tot stand gekomen. Vanuit de 
loopgroep Wezep hebben Reint Scholten en Jan Bogaard zoveel mogelijk atleten verzameld, wat wel 
een lastige taak was vanwege het korte tijdsbestek. Gelukkig waren lopers en loopsters bereid om te 
komen zodat de Gemzen die ochtend samen met het WHC damesteam en andere belangstellenden aan 
de tocht hebben deelgenomen en het mede tot een succes hebben gemaakt. 
 
Op donderdagavond 31 oktober was het de laatste trainingsavond 
van Arie Verhoef  als looptrainer bij AV de Gemzen van loopgroep 
Wezep. Na ruim 30 jaar stopt Arie als trainer, in zijn beginjaren als 
jeugdatletiektrainer en daarna als trainer loopgroepen. Arie blijft 
nog wel actief als hardloper bij loopgroep Wezep, waarvan hij 
ruim 25 jaar het boegbeeld is geweest. 

Arie werd aan het begin van de training op een passende wijze 
door het bestuur van AV de Gemzen in het zonnetje gezet. Ter 
afsluiting ontving Arie aan het eind van de training 
ook nog een passende attentie van loopgroep Hattem. De laatste 
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training van Arie was daarmee een respectvolle afsluiting voor zijn trainingscarrière bij de Gemzen en in 
het bijzonder bij loopgroep Wezep. Mede dankzij Arie heeft Wezep een geweldig leuke en dynamische 
loopgroep. Daar kunnen we nog jaren mee vooruit! 

November 2013 
De inschrijving voor de Beginnersgroep 2014 in Heerde was geopend. Belangstellenden maar vooral 
mensen die een start willen maken met bewegen en lopen konden zich opgeven voor deze cursus. De 
organisatorische voorbereidingen waren al in volle gang. 

Na de trainers, de D-junioren en de pupillen werden ook de A, B en C-junioren in nieuwe 
trainingskleding (hoodies en jassen) gestoken. Sponsoring van het bedrijf Delta Advies van Bert van den 
Berg en van Intersport Jonker maakte het mogelijk dat ook deze, inmiddels behoorlijk grote, groep 
Gemzen-atleten straks in een uniforme outfit is te bewonderen. Zo zijn de Gemzen jeugd-atleten en de 
trainers allemaal goed herkenbaar bij wedstrijden. Een mooie boost qua uitstraling voor de club! 

Op 14 november is Henk van den Esschert, trainer van de maandagloopgroep in Heerde maar bovenal 
verenigingsman op alle fronten, overleden na een kort ziekbed. Vóór zijn overlijden heeft het bestuur 
hem nog de Pierrre de Coubertin beker kunnen uitreiken voor zijn bijdragen op velerlei gebied voor de 
vereniging. Henk is onder grote belangstelling en betrokkenheid begraven op 19 november. 

Met het hardloopevenement de Zevenheuvelenloop kwam meteen een einde aan de zeer succesvolle 
clinics Run to the Start. De trainingen stonden geheel in het teken van deze wedstrijd. Deze clinics 
worden serieus opgepakt om de deelnemers goed voor te bereiden op de wedstrijd over 15 kilometer. 
Ook nu weer een groot succes wat de organisatoren en trainers sterkt om hier mee door te gaan en deze 
clinics nog groter te maken. 

Op woensdag 27 november was de laatste herhalingscursus Reanimatie en bediening AED van het jaar. 
Cursusleider was natuurlijk Piet Sytsma die de deelnemers weer alle kneepjes van reanimatie en werking 
en bediening van de AED bijbracht. Tevens zijn er met Piet weer afspraken gemaakt voor het cursusjaar 
2014. Hij zal doorgaan met de herhalingen voor onze hulpverleners. Dat was een goed bericht. 

Op 25 en 27 november zijn de trainers en betrokkenen van de baanatletiek bijeen geweest voor een 
overleg wat past in de nieuw op te zetten structuur van Kerngroepen. Daar zijn kaders opgesteld wat als 
raamwerk zou gaan gelden voor de kerngroep Baanatletiek.  

Op zaterdag 30 november organiseerde de NKS een clinic bij atletiekvereniging Athlos te Harderwijk. 
De clinic Meerkamp werd verzorgd door Ronald Huethorst. Onderwerpen die behandeld werden waren; 
Fundamentals, de kunst van het combineren, tijd en aandacht, van zevenkamp tot tienkamp, periodiseren 
en plannen. Dit alles werd in praktijk gebracht op de onderdelen horden, werpen met het accent op 
speerwerpen. De Gemzen waren vertegenwoordigd met 4 baantrainers. 

December 2013 
Op zaterdag 7 december organiseerde de NKS in Apeldoorn de clinic aangepast trainen. Deze clinic 
werd verzorgd door Monique de Goede. AV Veluwe trad op als gastheer. Onderwerp van deze clinic 
was; trainen, voor en na een blessure en preventie. Het praktijkgedeelte bestond uit 
loopscholingsoefeningen met het accent op rompstabiliteit en houding. De Gemzen waren bij de clinic 
met 9 trainers van de loopgroepen aanwezig. 
 
De beginnersgroep In Oldebroek sloot deze maand af met een 5km loop. Ook deze editie was weer een 
succes. Linda Vlieger en Marjan Dickhof hebben de beginnende lopers op een structurele en 
verantwoorde manier begeleid naar de eindstreep. Op naar weer een nieuwe editie van deze 
starterscursus.  
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Op woensdag 11 december zijn de trainers 
Wegatletiek bijeen geweest voor een overleg. 
Daarbij is een uiteenzetting gegeven van de 
nieuwe werkwijze en het functioneren van de 
Kerngroep Wegatletiek voor alle loopgroepen 
van de Gemzen. 
 
Zaterdag 14 december 2013 werd voor de 
tiende keer de Adventure Run op Ameland  
gehouden. En (een delegatie van) de 
donderdagavondgroep was weer van de partij. 
Er was een parcours uitgezet over diverse 
afstanden, van 5km tot een halve marathon. 
De Gemzen waren op elke afstand 
vertegenwoordigd.  

 
Op woensdag 18 december heeft de presentatie van de trainingskleding voor de oudste juniorengroepen 
plaatsgevonden. Een nieuwe kledinglijn voor trainingskleding was in samenspraak met Intersport Jonker 
Apeldoorn geselecteerd. In navolging van alle trainers en de pupillengroepen was het nu de beurt aan 
deze oudere atleten. Voor deze groep is Delta Advies van Bert van den Berg de sponsor en heeft de 
kleding overgedragen. 
 
Ilona Hofmeijer is gestopt als trainer van de kleinste pupillengroep. Zij heeft gedurende 7 jaren deze 
groep trainingen gegeven, eerst als hulp en later als zelfstandig trainer. Dat deed zij met volle 
overtuiging en inzet. Tijdens de Nieuwjaarsbijeenkomst op 8 januari 2014 is zij namens het bestuur 
bedankt voor getoonde inzet en beloond met een cadeaubon.  
 
Januari 2014 
Op 8 januari 2014 was AV de Gemzen jarig en heeft haar 65ste verjaardag gevierd. Een felicitatie aan 
ieder lid en aan iedereen die de Gemzen een warm heeft toegedragen en die heeft bijgedragen tot wat de 
vereniging nu is en uitstraalt. Dit werd uitgebreid gevierd tijdens de Nieuwjaarsreceptie.  
 
De Kerngroepen Baan- en Wegatletiek gaan als afzonderlijke groepen door, voortgekomen uit de 
Commissie Technische Zaken. Bij elke maandelijkse bestuursvergadering zal één van de coördinatoren 
aansluiten om een update te geven en de stand van zaken bespreken. 
 
De ontwikkelingen binnen de kerngroepen gaan onverminderd door. 
 
Op 21 januari is de 9e editie van de beginnerscursus Hardlopen in Heerde gestart. De trainers Freek vd 
Graaf, Saskia Neevel en Theo Hanekamp hebben alle deelnemers aan de hand van een presentatie de ins 
en outs van deze cursus verteld. De cursus zat met 50 aanmeldingen weer tjokvol. 
 
Februari 2014 
Op dinsdag 4 februari werd voor de deelnemers van de beginnersgroep in Heerde een workshop gegeven 
met als onderwerp Blessures en blessurepreventie. Harmen Jan van Ark en Niels Stijf waren daarbij 
aanwezig als fysiotherapeuten van Fysiotherapeutisch centrum Heerde. Er werd veel verteld over het 
menselijk lichaam wat uitermate interessant was voor de beginners maar ook voor gevorderde lopers. 
Overigens heeft Harmen Jan van Ark afscheid genomen van FCH en de Gemzen omdat hij een andere 
werkomgeving heeft aanvaard. 
 
Op woensdag 26 februari was de eerste Herhalingscursus levensreddende handelingen, reanimatie en 
bediening van de AED. Piet Sytsma verzorgde als vanouds deze noodzakelijke bijscholing in het 
clubgebouw van de Gemzen. 
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Maart 2014 
Op dinsdag 4 maart is de start geweest van de beginnersgroep onder verantwoording van de Loopgroep 
Elburg. Hermine van ’t Hul en Jur Teeuwen hebben samen met vier ervaren lopers van de loopgroep een 
start gemaakt met 35 deelnemers. Het is de bedoeling om deze beginners in 12 weken te trainen voor 
een duurloop van 5 kilometer.  
 
Op 8 maart was in de Omnisporthal in Apeldoorn de NKS clinic Hordenlopen voor gevorderden 
speciaal voor de trainers van de baanatletiek. Michel Knobbe bracht de deelnemende trainers de 
kneepjes van hordenlopen bij. De Gemzen waren vertegenwoordigd door Anneli Dijkslag, Anoeschka 
Verheijen, Marina de Jong en Eric Reurink.  
 
Op dinsdagavond 18 maart werd begonnen met de trainingsclinics in aanloop naar de Halve Marathon 
Zwolle op 14 juni. Met 38 deelnemers, waarvan10 niet-leden, was er weer voldoende animo voor deze 
clinics. De trainingen zijn op dinsdagavond (interval) en zondagochtend (duur). De trainingen worden 
geleid door Ronald Nijland, Jan de Bekker en Wim Potjes 
 
Op zaterdag 22 maart werd op Papendal het 10e Atletiekcongres gehouden. Dé dag voor bestuurders en 
trainers om te netwerken en ideeën op te doen bij de 45 workshops c.q. presentaties die er waren. Er 
waren zo’n 400 aanwezigen, afkomstig van atletiekverenigingen of loopgroepen uit het hele land. De 
Atletiekunie had De Gemzen via onze voorzitter Berthram gevraagd of wij een presentatie voor onze 
rekening wilden nemen. Het was opgevallen dat we als vereniging een bovengemiddelde groei hebben 
en ook de teamfoto van de cliniclopers die gemaakt is voor de start van de Zevenheuvelenloop 2013 zal 
opgevallen zijn (ruim 30 personen op de foto, tegen 5 a 10 gemiddeld van andere groepen). Ronald 
Nijland en Wim Potjes hebben de 20 personen die zich voor onze presentatie hadden opgegeven, met 
behulp van een powerpoint iets verteld over onze mooie vereniging. 
 
Op woensdag 26 maart was de tweede Herhalingscursus levensreddende handelingen, reanimatie en 
bediening van de AED. Piet Sytsma verzorgde als vanouds deze noodzakelijke bijscholing in het 
clubgebouw van de Gemzen. 

 
April 2014  
Op dinsdagavond, 1 april, is de 
beginnerscursus Hattem/Wezep van 
start gegaan. Marie Klein was de 
trainster en er is gekozen voor een 
groep van maximaal 25 deelnemers. 
Die waren er dan ook. Met een 
kleinere groep is de hoop dat de 
binding groter wordt. 
 
Op donderdag 3 april organiseerde 
Fysiotherapeutisch Centrum Heerde in 
samenwerking met Atletiekvereniging 
De Gemzen een thema-avond 'Blijf 

Beter' door de bekende sportende psychiater Bram Bakker. Achtergrond was het boek wat Bakker heeft 
geschreven met die titel. Toehoorders waren fysiotherapeuten, mensen uit de zorg en trainers van 
Gemzen. Het was een inspirerende workshop over problematiek in de gezondheidszorg, verslaving en de 
aanpak met o.a. runningtherapie. Hij gaf maar weer aan dat sporten zeer belangrijk is voor een gezond 
lichaam en een gezonde geest. Kortom blijf beter! (en het boek is zeer de moeite van het lezen waard). 

Iedereen die training geeft wil graag dat de atleten in de groep vooruit gaan. Plezier is noodzakelijk, 
maar verbetering ook. Op welke manier kan je dan zorgen voor een stuk ontwikkeling en groei bij de 
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jeugd? Welke rol spelen de motorische basisvaardigheden bij het aanleren van atletiektechnieken? Zijn 
deze vaardigheden noodzakelijk voor ontwikkeling? 

Zaterdagmiddag 5 april werd op onze baan de clinic ‘Back tot the Basics’ gegeven door Christijn 
Hesselink. Tijdens de workshop gingen de deelnemers met de eerdergenoemde vragen aan de gang. 
Eerst vanuit de theorie, en vervolgens ook in de praktijk. Deelnemers aan de clinic waren zowel trainers 
van de baanatletiek als van de loopgroepen. 

Op dinsdag 15 april was de 
laatste avond van de 
beginnerscursus hardlopen in 
Heerde. Ook deze cursus werd 
afgesloten met de traditionele 
loop over 5 km waar elke atleet 
een goede prestatie heeft 
neergezet. Deze editie was 
wederom een succes en de 
lopers werden verder begeleid 
in een zogenaamde 
doorstroomgroep. Uniek voor 
deze beginnersgroep is dat 
maar liefst meer dan 30 
beginners hebben aangegeven door te willen gaan met hardlopen bij de Gemzen. Zij zijn op een goede 
manier begeleid in de doorstroom naar de reguliere groepen. 

Op woensdag 23 april was alweer de derde herhalingscursus reanimatie en bediening AED bij de 
Gemzen. Ook nu weer een volle bak met gemzen die hun vaardigheden m.b.t. levensreddende 
handelingen en bediening AED op peil hielden.  

Mei 2014 
Zaterdag 3 mei stond in het teken van de Trailrun georganiseerd door Trailrun Wezep. De kartrekker 
daarachter was Jan Bogaard van de loopgroep de Gemzen in Wezep. Hij had samen met andere 
Gemzenkompanen een prachtige trailrun uitgezet over 50, 25 en 10 km. 
 
Deze dag stond ook de wandeltocht door Paleispark Het Loo te Apeldoorn op de kalender van de groep 
Sportief Wandelen en Nordic Walking. In verband met het vroege voorjaar stond deze dit jaar iets eerder 
gepland. Onder prachtige weersomstandigheden en een fantastisch decor ging een grote groep op pad 
vanaf de parkeerplaats aan de Koningslaan naar de Hofvijvers met de Badtent en het Theehuis, de 
botenloods naar het jachtslot en Wilhelms Tempel. Ook dit jaar was het weer een prachtige tocht door 
het paleispark. 
 
In de nacht van 4 op 5 mei werd traditioneel weer het bevrijdingsvuur uit Wageningen opgehaald en al 
lopend in estafettevorm teruggebracht naar Heerde. Dit jaar vierden wij 69 jaar vrijheid en 67 jaar 
bevrijdingsvuurestafette. In de vroege ochtend werd het bevrijdingsvuur overhandigd aan de 
Burgemeester Inez Pijnenburg. Daarbij aanwezig het voltallige estafetteteam met bij de overdracht ook 
de jeugd van de Gemzen. 
 
Op zaterdag 10 mei was een clinic georganiseerd met als onderwerp Trailrun. Gastheer was deze keer 
AV Veluwe in Apeldoorn die als locatie Jeugdherberg StayOkay te Apeldoorn naast Berg en Bos 
(Apenheul) hadden uitgezocht. Prima voor de uitvoering van deze clinic. Na het theoretische deel nam 
Jan Strijker de deelnemers het bos in om daadwerkelijk te ervaren wat trailrunning inhoudt. Daarbij 
aanwezig waren 3 Gemzen-trainers Jur Teeuwen, Gerard Meiberg en Ronald Nijland. Dit gaf tevens 
weer ideeën en aspiraties voor het komende cross-seizoen. 
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Diezelfde dag was ook de Mappa Mondo Sponsorloop in Wezep. Een bijzondere loop die door de 
loopgroep in Wezep handen en voeten gegeven is (Wim Krooshof en Jan Bogaard). Mappa Mondo 
huizen van het Rode Kruis bieden woon- en logeerzorg aan ernstig en/of chronisch zieke kinderen van 0 
-18 jaar. De loop werd georganiseerd om geld in te zamelen voor Mappa Mondo en de kinderen die er 
verblijven. Er kon gelopen worden op twee afstanden en aan het einde van de ochtend bleek de 
opbrengst 4500 euro groot te zijn. Een prachtig resultaat! 
 
Op zaterdag 17 mei was er weer de jaarlijkse tocht, een prachtige fietstocht van de Vroege Lopers. De 
zaterdagochtend loopgroep met Lambert Dijkslag. De tocht voerde door de bossen naar de Ossenstal en 
zo door richting Tongeren. Met tussenstops ging het via de Gortelse Heide naar de Zandenplas in 
Nunspeet en via Vierhouten weer terug. De tocht eindigde uiteindelijk via Wissel en Epe weer keurig 
netjes op de thuisbasis Heerde. Een mooie dag met vele belevenissen en een voldaan gevoel. 
 
Op dinsdag 27 mei was de laatste avond van de 
beginnersgroep in Elburg onder leiding van Hermine 
van ‘t Hul. De cursus werd traditioneel afgesloten met 
een 5 km run door de A.Vogeltuinen in Oldebroek.  
 
De laatste woensdag van de maand, 28 mei, was er 
ook weer een herhaling reanimatie en bediening 
AED. Piet Sytsma was wederom cursusleider en heeft 
op zijn manier weer iedereen bijgespijkerd op de 
levensreddende handelingen, reanimatie en bediening 
van de AED. 
 
Juni 2014 
Het Topsporttalent Ondersteuningsfonds (TOF) heeft een bijeenkomst gehouden voor sponsoren bij de 
Gemzen. De Toffe vrienden maakten kennis met een aantal sporttalenten tijdens een speedwalk nadat ze 
door Heidi Bijsterbosch van PuurGezond Voedingsadvies uit Wapenveld waren geïnformeerd over 
gezonde voeding. Tussentijds waren er atletiekdemonstraties. TOF heeft als doelstelling jeugdig 
sporttalent uit de omliggende dorpen en gemeenten te ondersteunen op weg naar de top in hun tak van 
sport.  

 
Op vrijdag 20 juni hield CBS het Talent een 
sportdag op onze atletiekbaan met een grote 
bijdrage van Ilona Hofmeijer. In de ochtend was 
er een programma voor de groepen 1 t/m 4, ’s 
middags waren groep 5 t/m 8 aan de beurt. Er 
werd gestreden op de onderdelen hordenlopen, 
sprint, Vortex werpen, balgooien en de 400 meter 
loop. Een goede samenwerking van het team van 
het Talent en een groep vrijwilligers van de 
Gemzen zorgde ervoor dat na 2 uur sporten 

iedere deelnemer met een diploma naar huis ging. 
 
Woensdag 25 juni was er in samenwerking met voetbalvereniging SEH een combi-avond herhaling 
Reanimatie en bediening AED. De avond werd gehouden in de kantine van vv SEH i.v.m. de 
voorbereidingen voor de VBTB-loop. Het was naast de noodzakelijkheid van oefenen op 
levensreddende handelingen en AED een ontmoeting tussen buurverenigingen. De avond werd zoals 
vertrouwd geleid door Piet Sytsma. 
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De Beginnersgroep Hattem/Wezep heeft hun missie volbracht. Er werd afgesloten met het aantal 
deelnemers dat gestart was. Een periode van doelgericht trainen werd daarmee afgesloten. Zeker 11 
deelnemers hebben zich ondertussen aangesloten bij loopgroepen van de Gemzen. 
 
Vanuit de loopgroepen is veel promotie gedaan voor de Schaapskooirun die werd gehouden op 
woensdag 3 september 2014. Een prachtig initiatief welke in de maanden juli en augustus verder werd 
uitgewerkt. 
 
Juli/Augustus 2014 
Dinsdagavond, 1 juli, organiseerden de 
pupillentrainers van de Gemzen de Ouder-Kind 
Meerkamp voor alle pupillen. Een pupil, samen 
met de vader of moeder vormde een team en 
namen het op tegen andere families. De groepen 
waren zo ingedeeld dat alle teams van zowel de 
A-, de B- en de C-pupillen bij elkaar in de groep 
zaten. De avond werd uitgevoerd volgens de 
formule Athletic Champs en elk onderdeel 
duurde 20 minuten. Het was mooi om te zien dat 
veel atleten en ouders samen aan het werk waren 
voor een goede prestatie. 

Op vrijdag 11 juli en zaterdag 12 juli was weer 
het traditionele pupillenkamp. Locatie was ook dit jaar weer de atletiekbaan en het clubgebouw van De 
Gemzen in Heerde. De organisatoren hadden een prachtig programma in elkaar gezet waarbij iedereen 
aan z’n trekken kwam. Kortom een succes waarbij aan het einde iedereen moe maar voldaan huiswaarts 
keerde. 

Op dinsdag 26 augustus was de start van de clinic Zevenheuvelenloop. Het aantal deelnemers aan deze 
clinic (39) was weer hoger dan vorig jaar. Het mooie was dat er ook weer meer niet-Gemzen-leden 
hebben ingeschreven. De trainers zijn de uitdaging aangegaan om iedereen tot een goede prestatie te 
laten komen. De clinic wordt gegeven door Wim Potjes, Jan de Bekker en Ronald Nijland. 

De Opleiding BBAT3 gaat van start in Heerde. Er is alles aan gedaan om deze opleiding tot baantrainer 
naar Heerde te krijgen. Het is gelukt en de opleiding is via de Atletiekunie on line geplaatst en 
opengesteld. Het is de bedoeling dat de eerste Workshop in een reeks van 8 vanaf 22 november wordt 
gegeven door de opleiders van de Atletiekunie. De opleiding zal worden afgesloten met een examen in 
de maand juni van het volgende jaar. 

September 2014 
De afgelopen maanden is er veel overleg geweest tussen verschillende belanghebbenden zoals de 
Wandelbond, partners uit de zorgketen, de provincie en gemeente Heerde en de Atletiekvereniging de 
Gemzen om het sportief wandelen en Nordic Walking niet alleen te promoten maar ook daadwerkelijk te 
starten met mensen uit de betreffende doelgroepen. Een van de trainers, Piet Looge heeft zich daar voor 
ingespannen. Daar zou ook een bedrag aan subsidiegelden uitrollen. De Gemzen zou daarin een 
ondersteunende rol hebben. Echter alle moeite en voorbereidingen ten spijt werden alle inspanningen 
gestaakt omdat de gemeente Heerde niet aanhaakt bij het Project Noord-Veluwe waardoor dit alles in de 
ijskast staat en blijft tot nader order of ontwikkelingen. 
 
Dit jaar waren er drie zogenaamde beginnerscursussen namelijk: Heerde, Hattem en Elburg. Na de 
cursus was er de mogelijkheid om aan te sluiten bij een reguliere loopgroep. Gelukkig zijn vele 
beginners, maar tevens geen beginners, blijven hangen en zijn blijven trainen bij de Gemzen. Een mooi 
initiatief is ontstaan door met een groep lopers en loopsters door te trainen, van 5 naar 10 kilometer. Het 
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eindpunt en meetmoment hiervoor is de Dalli-run op zaterdag 25 oktober 2014. De groepen zijn gestart 
in Elburg o.l.v. Marjan Dickhof en Linda Vlieger en in Heerde o.l.v. Wim Potjes en Cees Buijs. De 
trainingen waren op de zaterdagen voorafgaand aan de Dalli-run op zaterdag 25 oktober a.s. 

Op zaterdag 27 september werd gestreden om het clubkampioenschap Baanatletiek door vooral de 
jeugdleden in de diverse categorieën. Bijzonder waren natuurlijk de familie-estafette en de 4 maal 200m. 
Onder leiding van Heidi Doornwaard werd fanatiek getraind om het clubrecord te breken. De master 
(Erik van Houweling, Joost Veltman, Marco Bastiaannet en Freek van de Graaf) liepen een sterke 
estafette en realiseerden een clubrecord in een tijd van 1.45.7 min. De seniorenploeg bestaande uit Tim 
Raveling, Daniël van den Esschert, Thijs Doornwaard en Ruben Fix liep het oude record uit de boeken 
en liet de chrono stoppen op 1.39.6 min., ruim 5 seconden sneller dan het stokoude record uit 1956. 

CTZ 
Kerngroep Baanatletiek: coördinatoren Harry Post, Martin ten Broeke 
Kerngroep Wegatletiek: coördinatoren Ronald Nijland, Wim Potjes 
Overig: Jan de Bekker, Freek van de Graaf 
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7.  Jaarverslag Wedstrijd Organisatie Commissie 2013 / 2014 
      Wim Potjes 
 
De WOC heeft in het seizoen 2013 / 2014 weer de nodige mooie wedstrijden mogen organiseren. Naast 
goede p.r. was dit ook goed voor de clubkas. Hieronder  weer een overzicht van alle wedstrijden van 
oktober 2013 t/m september 2014.    
    
Opnieuw werden records gebroken bij de Klokloop (26 oktober): 1157 inschrijvingen! De omstandigheden 
waren voor ons als organisatie heel mooi (16°C) maar voor de deelnemers was het aan de warme kant. Maar 
het was weer een fantastisch evenement waar naast veel deelnemers ook veel publiek op afkwam. Ronald 
Nijland maakte tijdens deze loop zijn debuut als speaker.   
Voor het eerst in de geschiedenis van de Klokloop werd met chips gelopen. Ook voor het eerst kregen de 
deelnemers geen zeeppoeder na afloop. Omdat in Heerde alleen nog vaatwastabletten worden gemaakt was 
dit de beloning na afloop. Bij de finish overigens werden de deelnemers door medewerkers van Dalli de 
Klok weer voorzien van een fles eco-water en een koekje van Bolletje. 
 
Het “Koninklijke  Van der Most Jeugd-indoor Gala” moest dit jaar helaas worden geannuleerd in 
verband met het overlijden van Henk van den Esschert.   
 
Nog nooit was het zo druk bij de Eurozorg Sintloop (29 november) als dit jaar. Voor het clubhuis stond 
het publiek bijna rijen dik. Dat had alles te maken met de deelname van de jeugd. Met name op de 400 
meter was er een toeloop. Zoveel zelfs dat we medailles tekort kwamen. Maar dat is de week erna opgelost. 
In totaal waren er 460 inschrijvingen en dat was natuurlijk een record.  
 
Een nieuwe sponsor bij de Zwolse Bos 
Loop. Atlantis Data heeft zijn naam aan de 
loop  verbonden: de Atlantisdata Zwolse 
Bos loop. Op zaterdag 18 januari was het 
alweer de 32e editie van dit evenement. De 
vraag vooraf: moeten we dit jaar ook weer 
sneeuwruimen? Het antwoord: nee gelukkig 
niet! Met een graad of 8 en een zonnetje 
was het uitstekend (loop)weer. En dat 
vonden de lopers ook: maar liefst 542 
inschrijvingen; een absoluut record. Er 
werden ook prima tijden gelopen: de 
winnende tijd op de halve was 1.12, op de 
10 een hoge 32’er en op de 5: 16.40. Wij 
blij, de lopers blij en de sponsor blij, wat willen we nog meer!  
 
We blijven maar records noteren. Op zaterdag 15 maart konden we 633 inschrijvingen noteren voor de 7e 
Euroma Kruidenloop. Een stevig record. Vanwege de aanleg van de brede rivier was  het nodig een nieuw 
parcours te zoeken. De 10 Engelse Mijlen is van het programma geschrapt en de 10 km is nu het 
hoofdnummer. Op die afstand waren ook verreweg de meeste deelnemers. En die waren zeer positief over 
het nieuwe parcours welke ook deels door Hattem gaat.  
 
De laatste zaterdag van de wintertijd (29 maart) betekende weer: Clubcross. Het aantal deelnemers lag met 
86 ruim boven dat van de laatste jaren. De cross zit dus in de lift en zo hoort het ook. Met name op de lange 
afstand was er een mooie deelname. En het mooie weer zorgde voor menig zweetdruppeltje. Na afloop 
konden de pannenkoeken buiten op het terras worden opgegeten!  
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Op zaterdag 12 april organiseerden we voor de 2e keer een Athletic Champs wedstrijd voor  pupillen. 
Dit is de nieuwe opzet voor de 
competitiewedstrijden. 183 
kinderen renden, wierpen en 
sprongen zo fanatiek dat ze 
allemaal moe waren na afloop. 
En dat is de bedoeling van zo’n 
Athletic Champs wedstrijd.  

Zaterdag 24 mei  waren de 
pupillen opnieuw aan de beurt, 
nu voor een medaillewedstrijd. 
De Gemzen-pupillen kwamen uit 
tegen de pupillen van AV PEC 
1910, AV Flevo Delta, AV 
Salland en AV NOP. Er deden 
171 pupillen mee en het weer 
was prima.   

Bij de Van Bank tot Bank op 28 juni stond voor het eerst een 10 km op het programma. Zo hoopten we 
weer eens over de 1000 deelnemers te gaan. Maar dat viel tegen. Ondanks het goede weer kwamen we niet 
verder dan 775 inschrijvingen. Het WK-voetbal zal daar debet aan zijn  geweest en een nieuwe loop in 
Zwolle de dag erna. Maar verder was het weer een hele mooie happening waarbij de finish was verplaatst 
naar de Stationsstraat tegenover De Spikke. Dit was zowel voor publiek als voor de deelnemers prettiger. 
Gert-Jan Liefers, vorig jaar nog derde, wist de hoofdafstand, de 15 km, te winnen. De deelnemers kregen 
enkele weken na afloop een mooi fotoboekje (faceboekje) thuisbezorgd. Voor Wim Potjes was dit het 
laatste jaar in de organisatie van de VBTB. 
 

 Op woensdagavond 3 september organiseerden we 
een éénmalige loop: de Schaapskooirun.  Plaats van 
handeling: de Schaapskooi. Tweederde van het 
inschrijfgeld was voor de Stichting Schaapskudde 
Epe – Heerde. Bovendien konden de deelnemers 
extra doneren. Het werd een prachtige avond. Maar 
liefst 340 inschrijvingen waren er en de deelnemers 
genoten van de schitterende omgeving waar men een 
5 of een 10 km kon lopen. Veel gehoorde reactie na 
afloop: “het blijft toch niet bij 1 keer hè?” We zullen 
zien. Belangrijk was dat we een cheque van  
€ 1.923,12 konden overhandigen aan de secretaris 
van de Stichting.     

 
Zaterdag 6 september waren de junioren aan de beurt voor een medaillewedstrijd. En junioren zijn er 
volop. Maar liefst 200 deelnemers die allemaal 4 onderdelen moeten doen. Dat betekende op voorhand een 
lange dag. Maar de vaart zat er goed in en uiteindelijk haalden we een uur in van het chronoloog.  
 
Ook nu was de laatste zaterdag van september (de 27e) weer gereserveerd voor de club-
kampioenschappen. En ook nu was het mooi weer. Dat schijnt er toch bij te horen. De opzet van vorig jaar 
was goed bevallen en daarom waren er dit jaar weer blokmeerkampen voor de junioren. En de familie-
estafette was net als vorig jaar 600, 400 en 200 meter. Winnende familie ditmaal de familie Doornwaard. 
Bijzonder onderdeel van de clubkampioenschappen was de (geslaagde) aanval op het clubrecord 4 x 200 
meter uit 1956.  
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Loopavonden 
Dit seizoen hebben we 4 loopavonden georganiseerd, iedere keer op een dinsdagavond. Op het programma 
steeds een 1000 meter en een 3000 of 5000 meter. In tegenstelling tot eerdere jaren was de opkomst dit jaar 
iedere avond groot. In totaal deden 210 lopers mee aan deze loopavonden.   
 
NK Indoor 
Ook nu waren enkele Gemzen weer heel druk met de NK Indoor. Maar nu niet de NK Meerkamp maar de 
NK-junioren. In de voorbereidingscommissie nog steeds: Berry Verheijen (website en coördinatie 
materiaalploeg ), Martin Dijkslag (wedstrijdsecretaris/website), Teunis van den Brink (wedstrijd-technische 
zaken) en Ad Luykx (ass. wedstrijdleider). De vergaderingen werden weer gehouden in ons clubhuis. De 
wedstrijd op 8 en 9 februari was weer een succes, ook dankzij de inzet van de nodige juryleden en 
vrijwilligers van De Gemzen.  
 
Jury 
Afgelopen jaar is er geen jurycursus geweest. Toch is er dringend behoefte aan uitbreiding van ons 
jurykorps. Daarom doen we een dringend beroep op ouders van pupillen en junioren zich op te geven voor 
zo’n cursus. Je leert er veel van en kijkt ook met andere ogen (met het oog van een kenner)  naar de grote 
toernooien die op tv worden uitgezonden.   
 
Cursus speaker 
Ronald Nijland heeft afgelopen  jaar deelgenomen 
aan een cursus microfonist. Hij is daarvoor met glans 
geslaagd en heeft al diverse keren de microfoon ter 
hand genomen, zelfs ook al buiten onze vereniging.  
 
Verkeersregelaars 
De verkeersregelaarscursussen zijn verleden tijd. 
Men kan nu zelf een test afnemen via Internet en zo 
een bevoegdheid tot verkeersregelaar krijgen. 
Voorafgaand aan een loop moeten we wel de namen 
van de verkeersregelaars opgeven via een website.   
  
Vrijwilligers  
Het lukte allemaal weer afgelopen jaar, maar het kost onze wervers wel steeds meer moeite om voldoende 
vrijwilligers te krijgen. Er gingen stemmen op om hulp te verplichten. Zover is het gelukkig nog niet 
gekomen en we hopen ook dat dat niet nodig zal zijn, Maar we zitten er wel dicht tegenaan. Dus een oproep 
aan alle Gemzen: help 2 x per jaar bij een evenement! Aan iedereen die afgelopen jaar zijn steentje heeft 
bijgedragen; hartelijk dank, we hopen ook komend seizoen weer op jou te mogen rekenen.  
 
EHBO / Rode Kruis 
De EHBO en het Rode Kruis zorgden, wanneer nodig, weer voor de medische verzorging. 
 
Pers / PR 
Al onze wegwedstrijden en prestatielopen staan vermeld c.q. worden aangekondigd in de diverse 
loopbladen en digitale loopagenda’s. Daarnaast laten we voor ieder loopevenement een paar duizend folders 
drukken. De meeste hiervan worden nog steeds verspreid door Frits Lautenbag.  
 
Sponsoren 
Het zoeken naar een nieuwe sponsor voor de Zwolse Bos Loop heeft niet lang geduurd. Een oproep in De 
Schaapskooi leverde 2 reacties op en we zijn in zee gegaan met Atlantis Data. Daar zijn we heel blij mee. 
Daarnaast kunnen  we nog steeds rekenen op Dalli (Klok), Koninklijke Van der Most, Eurozorg, Arks, 
Koninklijke Euroma en Rabobank Noord Veluwe. Daarnaast zijn er natuurlijk ook andere sponsoren die een 
geldelijke of materiële bijdrage hebben geleverd.  
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Vergaderingen 
Net als vorige jaren heeft de WOC afgelopen seizoen 4x vergaderd. Verder werden de grote evenementen 
weer in commissies besproken. De WOC draait daarnaast uiteraard mee in het Regio/kalender-overleg.  
 
Nieuwe voorzitter 
Vanuit het bestuur is Ronald Nijland aangeschoven bij de WOC. Hij vervult vanaf 1 juli de rol van 
voorzitter.   
 
Bezetting WOC 
Per 1 oktober 2014 ziet de WOC er als volgt uit:   
 
Voorzitter   :   Ronald Nijland   
Secretaris   :   Dicky Looge 
Wedstrijdsecretariaat  :   Martin Dijkslag   
Werven Jury en vrijwilligers :   Lambert Dijkslag, Bernard Hofmeijer, Theo Fredriks  
Algemeen   :   Ad Luykx,  Berry Verheijen, Aad van Arken, Wim Potjes 
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Overzicht aantal deelnemers 
 
              JAAR 

maand evenement 13/14 12/13 11/12 10/11 09/10 08/09 07/08 06/07 05/06 04/05 

 
Scholierenveldloop 

         
54 

oktober loopavond oktober 
 

45 
oktober Dalli / Klokloop 1157 1055 979 940 941 613 624 353 446 455 
november v.d. Most Indoor afg. 270 250 287 321 296 390 342 348 321 
nov/dec. Sintloop 460 409 354 274 186 110 119 144 130 139 
december 6-uurs loop 55 72 81 79 61 
januari Zwolse Bos loop 542 398 407 366 250 276 178 afgel. 169 148 

winterwandeling afgel. 35 
Geld./Overijss. Crosscomp. 305 476 afgel. 566 632 631 

maart clubkamp. Cross 86 63 44 50 41 42 64 81 75 

maart 
Kruidenloop (t.m 2007 
papierloop) 633 481 558 419 452 493 411 380 342 275 

april / juni medaillewedstr. Junioren 209 209 180 197 220 194 254 
april / juni werpavond / loopavond 55 30 20 

15 km wegwedstrijd april   138 
april / juni pupillen comp. / med, 171 145 120 147 116 138 172 244 233 
mei coopertest / loopavond 48 8 25 13 30 36 
mei/juni IJsseldelta Baancircuit 160 141 140 177 223 164 142 
juni coopertest / loopavond 56 10 56 46 17 34 
juni spring- en werpavond 69 
april / juni Athletics Champs pupillen 183 135 
juli Van Bank tot Bank 775 965 894 876 afgel. 1101 1068 991 617 675 

VBTB wandeltocht 26 20 
september 5 km baan / loopavond 51 31 43 
september medaillewedstr. Jun/pup. 200 138 124 163 190 264 
september coopertest/instuif pup (06) 9 
september New Line halve mar. 699 637 733 796 827 917 564 474 

wandeltocht 20 45 
Schaapskooirun 340 

sept. okt. clubkamp. Baan 97 87 69 85 102 100 112 100 103 96 

Eindtotaal 5159  4293 5435 4607 3698 5198 4360 4562 3697 3795 
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8.  Jaarverslag Sponsorcommissie 2013-2014 
       Peter de Rooij en Berthram Mak 
 
Goed nieuws: onze sponsoren zijn ons blijven ondersteunen! 
  
Hoofdsponsor 
Ondanks het vorig jaar al aangekondigde gewijzigde sponsorbeleid van de Rabobank, waarbij het 
hoofdsponsorschap in 2 jaar zal worden afgebouwd is de Rabobank nog steeds onze hoofdsponsor. 
 
Van Bank tot Bankloop 
Ook van de Van Bank tot Bank is Rabobank Noord Veluwe onze hoofdsponsor. Daarnaast hebben nog 8 
geldsponsoren ons gesteund ten behoeve van de Van Bank tot Bankloop, te weten (in alfabetische 
volgorde): 
Koninklijke Euroma  
Fit 20 Hattem 
Fit 20 Zwolle  
Jumbo  
Meeuwsen ten Hoopen    
Redon bouw   
Rozendal Home Electro 
Sportscentre Bijsterbosch 
 
Hiermee is deze loop niet alleen sportief, maar ook financieel weer gezond afgesloten.  
 
Diverse andere sponsoren Van Bank tot Bank. 
- Café De Spikke: medailles en bekers voor de kinderloop 
- Drukkerij Bredewold: het tegen kostprijs opmaken en drukken van de folder 
- Asics: het gratis leveren van 2000 startnummers   
- De Schaapskooi: het plaatsen van de artikelen in aanloop naar de VBTB 
- Runnersworld Apeldoorn: het leveren van € 500,00 aan waardebonnen 
- Plus supermarkt: het leveren van eten en drinken (voor vrijwilligers) tegen inkoopprijs 
- Dijkstra Bedrijfsauto’s: het tegen gereduceerd tarief beschikbaar stellen van auto’s 
 
Euroma Kruidenloop  
Euroma faciliteert deze bekende loop door onder anderen het prijzengeld en de 
herinnering beschikbaar te stellen.  
 
Klokloop 
Dalli-de Klok faciliteert deze eveneens bekende loop door ondermeer het 
verzorgen van de startnummers, de medailles voor de jeugd en het drukken van de 
folders. Tevens reiken zij de bekende herinnering uit in de vorm van wasmiddelen 
en/of vaatwastabletten.  
 
Atlantisdata Zwolse Bos Loop 
Nadat onze vorige sponsor Puur! na 3 jaar te kennen heeft gegeven de 
Zwolse Bos Loop niet meer te zullen sponsoren heeft Atlantisdata zich 
bereid verklaard haar naam aan deze populaire loop te verbinden. Wij 
verwelkomen Atlantisdata van harte! Atlantisdata sponsorde in 2014 de 
loop met prijzengeld, de folder en de herinnering. 
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Eurozorg Sintloop 
Voor het derde jaar verbond Eurozorg haar naam aan de Sintloop. In ruil 
daarvoor betalen zij de medailles voor de jeugd en een deel van de 
herinnering.  
 
Kleding sponsoring  
Zowel Intersport Jonker te Apeldoorn als 
Eurozorg sponsoren zeer fors onze trainers- 
en trainingskleding. In ruil hiervoor worden 
de jassen en sweaters voorzien van hun logo 
ofwel wordt gezorgd voor extra publiciteit.  
 
Bord sponsoren 
De sponsorcontracten met onze bordsponsoren lopen nog steeds naar grote tevredenheid voor alle 
betrokken partijen. Onze bordsponsoren zijn in alfabetische volgorde: 
• Albert Heijn Hattem 
• Bart Pool installaties 
• Veluwe Mondzorg 
• Rabobank 
• Runnersworld Apeldoorn 
• Salverda bouwbedrijf 
 
Overige sponsoren 
Van der Most is niet alleen de drukker van ons clubblad, maar ook sponsor van 
het Van der Most indoor gala.  
 
Unifact sponsort ons met hosting, is ontwerper van onze website en servicet 
deze gelukkig nog steeds.  
 
Tenslotte mag niet onvermeld blijven dat reisorganisatie Vemde Travel ons nog steeds blijft sponsoren 
door voor iedere reis die een verenigingslid boekt een bedrag te bestemmen voor de vereniging die de 
klant opgeeft. Ook dit jaar heeft dat weer een leuk bedrag opgeleverd.  
 
Werkgroep ‘Beheer Onderhoud Baan’ (werkgroep BOB) 
De gemeente Heerde heeft aangegeven dat in de komende jaren structureel alle verenigingen een groot 
deel van de investeringen en onderhoudskosten zelf moeten betalen. Korte en lange termijn onderhoud 
aan de kunststofbaan kost tienduizenden Euro’s op jaarbasis. Het is duidelijk dat hiervoor een structurele 
oplossing gezocht moet worden om duurzaam financieel gezond te blijven. Na de NLV van 2013 hebben 
3 leden zich aangemeld om hiervoor een werkgroep te installeren. Deze heeft inmiddels bovenstaande 
naam gekregen. De werkgroep heeft inmiddels een aantal ideeën ontwikkeld. Leden van deze 
werkgroep: Peter de Rooij, Rob van Vliet, Jan Draaijer   
 
Kartrekkers sponsorcommissie 
De sponsorcommissie is dringend op zoek naar enthousiastelingen die zich willen inzetten om gelden 
binnen te houden en binnen te halen voor onze atletiekvereniging. Voor meer informatie kunt u contact 
opnemen met Peter de Rooy.  
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9.  Jaarverslag Commissie Gebouwen- en Baanbeheer 2013-2014 
       Berthram Mak 

 

Betrokkenen in 2013-2014: 
 
Voor gebouwenbeheer: 

·  Algemene zaken   Lambert Dijkslag 
·  Technische zaken   Bernard Hofmeijer & Theo Fredriks 
·  Kantinebeheer    Reinier van de Beld  
·  Schoonmaak    Chantal Bruggeman 

 
Voor baanbeheer: 

·  Gemeente    Berthram Mak 
·  Gemzen    Lambert Dijkslag  

 
Voor algemene coördinatie: 

·  Gemeente    Berthram Mak 
·  Gemzen    Berthram Mak 

 

 
Gebouwen beheer 
Lambert Dijkslag, Berthram Mak 
 
Dit jaar konden we volledig profiteren van onze droge materialengebouw. Vorig jaar is grote interne 
verbouwing uitgevoerd van het WOC-gedeelte. Dit jaar is de klus afgemaakt door de W.O.C. berging 
van binnen verder op te knappen en in te delen. De spullen kunnen nu goed en overzichtelijk worden 
opgeborgen. Het platte dak van de W.O.C.- en trainingsmateriaal berging is schoongemaakt. 
 
Ook bij de trainingsmateriaal berging konden we 
dit jaar profiteren van de mooie en overzichtelijke  
inrichting. Ook dit jaar heeft Eric Reurink met 
regelmaat aandacht besteed aan de inrichting en 
de trainingsmaterialen om zo telkens weer 
verbeteringen aan te brengen of nieuwe 
trainingshulpmiddelen te maken.  
 
Gedurende het afgelopen jaar zijn regelmatig 
kleine klussen, reparaties, vervangingen 
uitgevoerd om alles tiptop te houden. De dakgoten 
van het clubhuis zijn dit jaar meer dan twee keer 
schoongemaakt omdat ze snel vol raken met 
takjes, bladeren en eikels. De wanden aan de 
buitenzijde van ons clubhuis en de daklijsten zijn dit jaar ook grondig schoongemaakt met water en 
zeep. Voor dit voorjaar stond het verfrissen van de kantine met een schilderbeurt op het programma. Dit 
bleek te ambitieus en zal zeker komend voorjaar uitgevoerd moeten worden. In het krachthonk zijn 
schappen bijgekomen voor het opbergen van de spullen. De reclameborden zijn grondig gereinigd zodat 
deze weer mooi in de kleuren te zien zijn.  
  
Uit te voeren werkzaamheden voor de winterperiode zijn verder het weer representatief maken van het 
entreehok, het plaatsen van een schutting rondom de mobiele toiletten en het plaatsen van een betere 
waterkering bij de herendouche.  
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Kantine 
Reinier van den Beld  
 
De kantine belangen worden goed behartigd. Gerda Raveling heeft aangegeven te willen stoppen en 
Reinier van de Beld is bereid een stuk coördinatie en inkoop op zich te nemen. Er zijn weinig tot geen 
veranderingen in vergelijk met andere jaren wat betreft het reilen en zeilen van de kantine. Er is altijd 
wel een enthousiaste groep vrijwilligers die tijdens wedstrijden willen helpen achter de bar, in de keuken 
of met het rond brengen van de koffie voor de vrijwilligers. Even als andere jaren is de kantine nog 
steeds open op dinsdagavond. Ook hier wordt het werk door een vaste groep gedaan. In onderling 
overleg worden de acties goed verdeeld. Vlak voor wedstrijden is het natuurlijk altijd even hectisch 
omdat dan broodjes, lunchpakketten, extra drinken en soms soep verzorgd moet worden. Lijkt het je 
leuk om ook te helpen dan kun je je aanmelden bij de vrijwilligerscommissie.  
Onze actieve vrijwilligers van dit seizoen zijn Driesje Barneveld, Gerrie Egberts, Reinier van de Beld, 
Jolanda Teeuwen, Jolanda van den Esschert, Robert Halfwerk, Gerda Raveling, Lambert Dijkslag, Inge 
de Wilde, Rosanne van den Esschert, Jeroen en Linda Floor, Gertjan Gerards en Bea Bessels.  

 
Schoonmaak 
Chantal Bruggeman 
 
Met de schoonmaakploeg gaat alles ook dit jaar weer naar wens. De coördinatie verloopt prettig binnen 
de schoonmaakgroep en het werkt goed door het jaar heen.  
Er zijn een paar veranderingen in de samenstelling van de ploeg. Linda Floor en Geri Steenwoerd zijn 
gestopt en twee dames hebben zich aangemeld: Egberdien van Dijk en Willemien Beekhuis; daar zijn 
we heel blij mee. Chantal wil graag stoppen met de coördinatie, maar zal gelukkig eerst zoeken naar 
vervanging.  
 
De dames en heer die we overhouden binnen de schoonmaakploeg zijn; 
Carla Lassche, Jeannette van den Broeke, Jose Meiberg, Hennie Huiskamp, Petra Tessemaker, Ineke de 
Ruiter, Gert uit de Bulten, Egberdien van Dijk, Willemien Beekhuis en Chantal Bruggeman! 
 
Het groepje is dus qua aantal op peil gebleven. Er kunnen zeker nog wel een paar bij om het werk goed 
te kunnen verdelen. De vrijwilligerscommissie is gevraagd om extra hulp te zoeken! 
 

Baanbeheer 
Lambert Dijkslag & Berthram Mak 
 
Baanonderhoud via Gemeente: 
Ook dit jaar weer hebben we meerdere gesprekken gevoerd met de gemeente Heerde over bekende 
onderwerpen zoals: 

·  Geluidsproductie Molenbeek 
·  Privatisering van onderhoud 
·  Problematiek vervangingsinvesteringen 
 

Deze onderwerpen stonden ook vorig jaar hoog in de aandacht, zo ook nu. Voor de volledigheid nog een 
keer in samenvatting: De terugtrekkende rol van de gemeente Heerde in het faciliteren van zowel 
binnen- als buitensport wordt voor onze vereniging steeds meer voelbaar. Daarnaast heeft de gemeente 
Heerde nog steeds geen voorzieningen getroffen voor groter en groot onderhoud en vervangingen. Al 
eerder is melding gemaakt dat de gemeente Heerde sinds de opening van de kunststof baan niets heeft 
gedaan met de lange termijn begrotingen die we hebben ingediend om de kunststof baan op peil te 
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houden. Dit betekent heel concreet dat voor de in 2016 (en in 2005 al voorziene en ingediende 
investering van EURO 167.000) verwachte vervanging van de toplaag tot nu toe GEEN voorziening is 
getroffen. De gemeente is op dit moment ook niet van plan dit alsnog te doen.�
 
Als bestuur hebben we grote zorgen over het voortbestaan op termijn van Molenbeek zoals we dit nu 
financieel runnen. Aan de ene kant wil de overheid sport onder jongeren bevorderen en Nederland een 
sportimpuls geven. Op lokaal gebied worden we echter met tegenovergesteld beleid en de consequenties 
geconfronteerd. Net als vorig jaar is ook dit jaar op verschillende momenten gewerkt aan verschillende 
scenario’s ten aanzien van onderhoud veld en vervangingsinvesteringen om te komen tot een draagbare 
oplossing voor alle partijen. De verkiezingen, het vertrek van wethouder Westerkamp als 
portefeuillehouder en de benoeming van een nieuwe wethouder hebben geleid tot forse stagnatie in de 
voortgang die vorig jaar zeker geboekt was. Lees ook de andere verslagen hierover. Het doel van de 
gemeente om in 2014 tot overeenstemming over dit onderwerp met de buitensportverenigingen te 
komen is daarmee kansloos geworden. Daar komt nog bij dat de betrokken ambtenaar, Jan Regterschot, 
om gezondheidsredenen helaas niet meer betrokken kon blijven in dit proces. Hij heeft sinds jaar en dag 
verenigingen begeleid vanuit de gemeente.  
 
Het geluidsthema heeft dit jaar een vervolg gekregen in de vorm van nadere veldmetingen. De 
verenigingen moeten nog ingelicht worden over de meetresultaten en de conclusies.  
 
Afgelopen herfst, in oktober, is de baan weer met hoge waterdruk gereinigd. Vuil en mos is daarbij uit 
de structuur van het kunststof gespoten zodat de baan weer goed afwatert en stroef blijft. We hebben met 
elkaar een oplossing gevonden waarbij de uitvoerder geen gebruik meer maakt van ons waternet en de 
afvalstroom, vervuild met veel kunststof korrels van de toplaag, niet meer gedumpt wordt in de door ons 
aangelegde bezinkbassin naast het clubhuis.  
 

Met Gertjan Dieters, vertegenwoordiger vanuit de 
gemeente en verantwoordelijk voor onderhoud 
terreinen, is regelmatig overleg gevoerd over de 
nieuwe groenonderhoud afspraken, gemaakt in het 
najaar van 2013, en over de conditie van de kunststof 
baan. Dit voorjaar zijn afspraken gemaakt om 
boringen te verrichten op verschillende plekken in 
het kunststof tot aan de asfaltbasis. Doel daarbij was 
om duidelijk vast te kunnen stellen wat de bron is van 
de verschillende soorten scheurvorming. Te denken 
valt aan omhoog drukken van het asfalt door 
wortelgroei, scheurvorming door wortelgroei, 

onvolkomenheden in de asfaltlagen, het onderling bewegen van de verschillende asfaltstroken waardoor 
langsscheuren ontstaan, fenomeen van dwarsscheuren langs de kanten. De gemeente heeft dit 
nadrukkelijk deze zomer opgepakt om meerdere redenen: de aannemer kan nog tot volgens voorjaar 
aansprakelijk gesteld worden voor verborgen gebreken. Tweede belangrijke reden is dat de gemeente 
goed voorbereid wil zijn voor de regulier geplande vervanging van de toplaag in 2016. De voorzitter 
blijft dit strak volgen.   
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10.  Jaarverslag van het clubblad 
         Redactie De Gems 
 
Ons verenigingsorgaan verschijnt zes maal per jaar. 
 
Natuurlijk zijn we als redactie sterk afhankelijk van de kopij die aangeleverd wordt. Gelukkig is dit nog 
steeds voldoende, maar het kost de leveranciers van kopij en de redactie soms wel moeite om voldoende 
kopij bij elkaar te krijgen. Bestuursmededelingen, verslagen van activiteiten en wedstrijden, vaste 
rubrieken en uitslagen vormen de basis. Maar het zijn de verhalen van leden die hem leuk maken en met 
zulke bijdragen is de redactie extra blij.  
 
De wedstrijduitslagen worden verzorgd door Flip Nijhoff en Adelien van Beek, die Diana van de Beek 
hierin opvolgde. Al degenen die, het afgelopen jaar, kopij hebben aangeleverd, hartelijk dank voor jullie 
bijdragen! 
 
We zijn blij met onze adverteerders! Mede dankzij hen kunnen we ons clubblad blijven maken. Helaas 
voor de vereniging loopt het aantal adverteerders wel wat terug. Het drukwerk voor het clubblad wordt 
door Printshop Van der Most uit Heerde verzorgd. Zij zorgen ook voor de indeling van de 
advertentiepagina’s. 
 
In het afgelopen jaar heeft Henk Jager afscheid genomen van de redactie. (Wij wilden dat niet, maar hij 
deed dat toch). Zijn plaats werd ingenomen door Linda Floor. De redactie van het clubblad bestaat nu uit 
vier personen: Aad van Arken, Rien Bouw, Linda Floor en Warry Kooistra. 
 
Hoe gaat dit maken van het clubblad in zijn 
werk?  
 
Het clubblad wordt zes maal per jaar gemaakt. 
Ruim op tijd wordt er door Warry Kooistra een 
oproep tot het insturen van kopij gedaan met 
daarin de sluitingsdatum voor de kopij. We zijn 
altijd weer blij als dat weer op tijd binnen is, 
want hoe eerder alles er is, hoe eerder De Gems bij de drukker is en hoe eerder bij de leden. (Blije 
gezichtjes overal: hoera! Er is weer een Gems!) In noodgevallen stoppen we er nog wel een laatste stuk 
kopij in, maar het fijnst is natuurlijk om alles op tijd binnen te hebben.  
De kopij komt binnen via het e-mailadres clubblad@gemzen.nl. Dat is een centraal mailadres waar alle 
redactieleden toegang toe hebben.   
 
Het uitgangspunt van de nieuwe Gems is de Kale Gems. Heel zielig, nog geen vel… alleen maar een 
geraamte. Dit is het laatst verschenen clubblad, ontdaan van alle artikelen, en voorzien van de juiste 
nummering en datum voor het nieuwe nummer. Dit klaar maken van het kale beestje gebeurt door Aad 
van Arken. Bij toerbeurt heeft iemand van de redactieleden de schone taak om het clubblad-in-wording 
in elkaar te knippen en te plakken. Daar is deze persoon dan even lekker zoet mee. Uit alle losse 
artikelen en de vaste rubrieken ontstaat wat. Daar is hij. De “Ruwe Gems”. En dat is inderdaad een ruig 
typje! Een ongemakkelijk typje ook. Er steekt nog van alles uit. Artikelen moeten in het juiste lettertype 
gezet (arial pnt 11),  er wordt met artikelen geschoven, verplaatst, gewikt en gewogen, teksten ingedikt 
en eindeloos door de tekst gescrold. Tenslotte is de Ruwe Gems zo ver dat alles er in staat en de maker 
van deze Ruwe Gems stuurt hem met een gevoel van opluchting naar de andere redactieleden. Daarna 
bespreken de redactieleden hem uitgebreid in de redactievergadering. Eén van hen heeft vervolgens de 
eindredactie. Hij of zij gaat aan de gang om er een mooie Gems van te maken. Belangrijk hierbij is te 
zorgen voor het juiste aantal bladzijden, zodat het uitkomt, met de advertentiepagina’s die er nog in 
moeten, op een veelvoud van vier. De nieuwe Gems is geboren! De eindredacteur stuurt de gehele tekst 
vervolgens naar Printshop Van der Most. Als de proefdruk gereed is wordt die naar Aad van Arken 
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gestuurd die hem controleert en groen licht geeft voor het drukken. Ook is Aad degene die dit 
fonkelnieuwe clubblad op de website plaatst, doorgaans eerder dan hij gedrukt is. Daar is De Gems in 
zijn geheel te lezen, met alle foto’s in kleur, inclusief omslag en de advertenties. Ga naar 
www.gemzen.nl – vereniging – clubblad.  
 
De laatste en heel belangrijke schakel is de bezorging. Drikus Wijenberg is hiervoor verantwoordelijk en 
hierbij een onmisbaar persoon. Hij plakt de door Aad geprinte en naar Heerde gebrachte adresstickers en 
zorgt ervoor dat de dozen met de clubbladen in het clubhuis komen te staan, waar ze - hopelijk snel - 
worden afgehaald om bezorgd te worden. De uiteindelijke bezorging gebeurt door Drikus en door de 
volgende leden: 
 
Elburg en ’t Harde: Aad van Arken; 
Epe: Fop Smit; 
Hattem: Willemiek Wassens, fam. Jager, Hans van Renselaar en Rien Bouw;  
Heerde: Ronald Nijland, Gerben Dalhuisen, Carmèl Rozendal, Jos Stap, Frank Dokter, Janna v.d. Beld 
en Mieke Voerman;  
Heerde en Veessen: Lambert Dijkslag; 
Hoorn: Brigitte van Bommel; 
Nunspeet: Jan de Bekker; 
Oldebroek en Oosterwolde : Aad van Arken; 
Wapenveld: Theo Fredriks; 
Wezep en Hattemerbroek: Freek Bentum. 
 
Zonder hen kwam het bekende blauwwitte blad niet in de brievenbus van de leden, sponsoren en 
adverteerders. Hartelijk dank bezorgers!  
 
Verder wil de redactie op deze plaats graag alle leden oproepen om vooral kopij te blijven insturen. 
Verslagen van wedstrijden, trainingen of zomaar (leuke) belevenissen. 
 
Zonder kopij geen clubblad! Kopij blijft welkom en onmisbaar, zo maken we met zijn allen van De 
Gems een mooi clubblad. 

 



��������������������������������������	��
�����
�� ������������������������������������������������������������������������������

�

11.  Jaarverslag van de ledenadministratie 
         Aad van Arken 

 
Op 30 september 2014 is het ledental 555 actieve leden, een lichte stijging ten opzichte van vorig jaar, 
mede dankzij nieuwe leden die begonnen zijn bij de beginnersgroepen in Heerde, Hattem en Elburg. 
 
Dat de ledenadministratie een centrale post inneemt binnen de vereniging blijkt uit wie er allemaal 
gebruik van maakt. In de eerste plaats de penningmeester, die er voor zorgt dat de contributie geïnd kan 
worden of dat bij afmelding de incasso beëindigd wordt. Alle leden staan ook geregistreerd bij de 
Atletiek Unie, nieuwe leden, afmeldingen en mutaties worden daar naar toe gestuurd. 
 
Trainers van loopgroepen kunnen op verzoek  hun ledenlijst toegestuurd krijgen. De 
vrijwilligerscommissie en de WOC worden ook voorzien van informatie. De redactie van het clubblad 
voor verjaardagen en mutaties, de stickers voor het clubblad. 
 
Het vermelden van de ledenadministratie op de website, dit is overigens altijd actueel. Onder de kop 
“INFORMATIE” staat de ledenadministratie en wanneer het nieuwe clubblad weer uitkomt wordt het 
daarnaar overgezet. 
 
Er worden regelmatig E-mails verstuurd naar alle leden waarvan het E-mail adres bekend is bij de 
ledenadministratie. Wanneer u deze E-mails niet krijgt, dan graag een mail sturen naar 
ledenadministratie@gemzen.nl. 
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Zoals te zien is er gelukkig weer nieuwe aanwas vanuit de jongste groepen baanatletiek. Dat doet ons 
goed. De meeste loopgroepen blijven heel stabiel door het jaar heen. Bij o.a. de woensdag groep is een 
sprong te zien, dit is de aanwas vanuit de diverse beginnersgroepen.  
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12.  Jaarverslag vrijwilligerscommissie 2013-2014 
         Jacqueline Dijkslag 

De vrijwilligerscommissie bestaat uit de volgende leden: Dini Post (tevens coördinator) en Jacqueline 
Dijkslag. Ons doel is vrijwilligers te werven en te behouden. Daarnaast hebben we in het clubblad 
vrijwilligers in het zonnetje gezet, als waardering voor de inzet.  
 
Ook dit jaar zijn onze vrijwilligers beloond voor hun inzet tijdens de vrijwilligersavond op 28 
september 2013, aansluitend aan de clubkampioenschappen. Er was volop gelegenheid om bij te kletsen 
onder het genot van lekker eten en drinken. Dit jaar was de vrijwilligersavond voor het eerst onderdeel 
van een clubdag. De extra’s in het programma van de clubdag waren klootschieten en athletics champs 
(fun atletiekonderdelen) voor atleten, ouders, opa’s/oma’s  broertjes/zusjes en vrijwilligers. Ook was een 
sportmasseur Hanneke Schoonhoven (loopgroeplid) aanwezig voor een gratis behandeling. De 
massagetafel stond buiten en diverse atleten genoten van de massage en de zon! Ook de 
kledingverkoopkraam deed goede zaken op deze dag. De belangstelling voor de extra’s (klootschieten 
en athletics champs) was niet groot, maar het plezier was er wel. De werkgroep clubdag, bestaande uit 
Hester Woutersen, René Brinkman, Cor den Toom, Freek v/d Graaf, Daniël v/d Esschert en Robert 
Halfwerk kijkt terug op een geslaagde dag die voor herhaling vatbaar is.  
 
In mei 2014 is de werkgroep (in afgeslankte vorm) de voorbereidingen voor de clubdag 2014 gestart. 
Jasmine Wagner (ouder van) is bereid gevonden mee te denken in de voorbereidingen en zo zijn Hester, 
René, Freek en Jasmine enthousiast aan de slag gegaan, met ondersteuning van Dini en Jacqueline.  
 
Dit jaar hebben we ons gericht op het vervullen van vacatures (structureel) binnen het bestuur en  
commissies. Onder andere door mee te denken over het splitsen van taken en hiervoor nieuwe vacatures 
te plaatsen en kandidaten te benaderen. Via onze website en het clubblad hebben we de leden op de 
hoogte gehouden van deze vacatures. We hebben daarbij ervaren dat zowel éénmalig hulp vinden als 
structureel hulp vinden - over het algemeen – steeds moeizamer ging.  
 
Samen met de vrijwilligerscoördinator van de Wedstrijd Organisatie Commissie (WOC) Theo Fredriks 
is gezocht naar een andere werkwijze. De reacties op oproepen voor hulp via e-mail worden steeds min- 
der. Op noodoproepen werd uiteindelijk wel reactie gegeven door onze (ouders van) leden. Een nieuwe 
werkwijze lijkt nodig om de coördinator gemotiveerd te houden deze taak te willen blijven uitvoeren. 
Met name voor hulp bij de baanatletiek is de beschikbaarheid van (ouders van) leden minimaal.  
 
De vrijwilligerskaart  (die bij aanmelding als lid wordt verstrekt) is daarentegen wel 52 keer ingevuld 
en ingeleverd. Door deze (ouders van) nieuwe leden is veelal éénmalig hulp gegeven bij de organisatie 
van wedstrijden en/of vervoer naar uitwedstrijden. Bedankt nieuwe (ouders van) leden!  
 
Ook dit jaar hebben we maatschappelijke stageplekken binnen onze vereniging geboden. Niet alleen 
voor hulp bij trainingen, maar ook voor hulp bij de organisatie van 
wedstrijden en verkoopacties. Zo hebben een aantal stagiaires ervaring 
opgedaan met ‘iets voor niets doen’. Jong geleerd, is oud gedaan!  
 
In juni 2014 heeft een nieuw gevormde actiecommissie de 
aardbeienactie uitgevoerd. Met bestellijsten zijn onze (jeugd)leden op 
pad gegaan. Elza Hakkenberg en Liliane van Haren hebben deze actie 
gecoördineerd. 1.044 doosjes aardbeien zijn verkocht. Grandioos 
bedankt vrijwilligers en verkopers! Deze acties waren natuurlijk bedoeld 
om onze verenigingskas te spekken. En dat is gelukt!                                                                    
 
Al met al kijken wij terug op een mooi vrijwilligersjaar, waarmee we een bijdrage geleverd hebben aan 
het draaiende houden van onze vereniging.  
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13.  Jaarverslag van de websitecommissie 
         Berthram Mak en Wim Potjes 
 
De websitecommissie is afgelopen jaar 2 keer, in niet complete samenstelling, bij elkaar geweest. Er is 
daardoor wel iets blijven liggen. Maar toch is afgelopen jaar weer het nodige gedaan. Na de lancering 
van de pupillenhoek vorig jaar, is daar dit jaar de juniorenhoek bijgekomen. Harriët Renshoff  beheert 
deze juniorenhoek. Verder is Léon Mak een blog begonnen waarop hij ons meeneemt in zijn  trainings- 
en wedstrijdbelevenissen.   
 
We hebben gekozen voor de Blog-omgeving voor zowel de pupillen- als juniorenhoek. Dit biedt veel 
voordelen op het gebied van beheer en mogelijkheden.  
 
Verder  wordt de site regelmatig op actualiteit nagekeken en aangepast. Denk daarbij bijvoorbeeld ook 
aan nieuwe sponsoren of verandering van logo’s. Er zijn inmiddels ook enkele foto’s van trainers 
gemaakt. Deze moeten nog verwerkt worden op de site.  
 
En bleef het site-bezoek ook afgelopen jaar stijgen? Het antwoord: ja! We naderen de 100.000! Er is met 
een pupillen- en juniorenhoek en met de blogs meer te lezen op de site. En natuurlijk groeide de 
deelname aan onze wedstrijden en daarmee ook het site-bezoek. Uitschieter was de Klokloop met bijna 
2500 bezoekers. 
Hieronder weer wat cijfers over de periode 1-10-2013 t/m 30-9-2014 (erachter de cijfers van de jaren 
ervoor). 
 

 
 
     2014   2013  2012  2011 
- Aantal bezoeken     98.109  87.873  76.906  57.756 
- Waarvan unieke bezoekers   33.618 31.376  28.066  21.131  
- en waarvan nieuwe bezoekers   32%  33%  34%  34%               
- Aantal paginaweergaves       362.973 344.918 325.884 256.890 
- Top 3 dagen meeste bezoeken 26-10: 2478 27-10: 1902 29-10: 1504 30-10: 1363  

15-3:   1475 19-1:   1223     15-9:   1428  17-9:  1334 
       18-1:   1423 16-3:   1023 30-10: 1090 31-10: 1044 
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- Bezoek uit    Rusland   13       7          4     41 
  opmerkelijke   Amerika 327  263  174        205 
  landen :          Brazilië 376          8      30      30   

 China      8    13          5       3 
 Marokko     9    24      22     12 
 Thailand   13    10          5     10 

 
 ter info:   Duitsland       513  347  226        303 

Engeland 119  166  200        142     
 

 
 
- Welke link wordt het meest gebruikt: uitslagen  
- Best bezochte pagina:   Klokloop         
 
Welke wensen en ideeën hebben we?  
Wensen: nog steeds het gereed maken en beschikbaar hebben van trainersprofielen (loopt nog) 
Ideeën: nog meer digitale interactie creëren, ook voor loopgroepen. De loopgroepen ook in blog-
omgeving laten functioneren, gebruik makend van het Gemzen template.  
 
Mutaties websitecie:  Annemarie van Houweling heeft de pupillenhoek overgedragen aan Mariëlle 
Huisman. Henk Jager is gestopt. Harriët Renshoff is bereid gevonden de juniorenhoek op zich te nemen 
en te beheren. Matthieu van den Broeke heeft met het overgaan naar AV’34 afscheid moeten nemen. We 
bedanken Annemarie en Matthieu voor hun waardevolle bijdrage aan de uitvoering van de website zoals 
deze nu is en Henk voor zijn rol vanuit de redactie van het clubblad! 
 
De volgende personen hebben zitting in de website-cie: 

·  Aad van Arken: Informatie, Vereniging, Contact, Activiteiten , Commissies, Verslagen 
·  Martin Dijkslag: Wedstrijden, Uitslagen 
·  Wim Potjes: Nieuws, Home/Nieuws 
·  Gerben Dalhuisen: foto’s, headers, foto albums 
·  Mariëlle Huisman: pupillenhoek 
·  Harriët Renshoff: juniorenhoek 
·  Berthram Mak: kwaliteitsbewaking, algehele coördinatie 
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14. Medaillewinnaars Kampioenschappen 1-11-2013 / 31-10-2014 
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